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Mötesprotokoll – Sektionsmöte LP3
Teknologsektionen Informationsteknik

Datum: 2022-02-24
Tid: 18:03 - 03:42

Plats: HA4

§1 Mötets öppnande – 18:03
William Albertsson, ordförande i styrIT, öppnar mötet 18:03.

§2 Val av mötets ordförande – 18:03
Vilhelm Hedquist väljs in till mötets ordförande.

§3 Val av mötets sekreterare – 18:04
Tobias Karlsson, sekreterare i styrIT, väljs in till mötets sekreterare.

§4 Val av mötets justerare tillika rösträknare – 18:05
Ida Dahl och Love Lindqvist väljs in till mötets justerare tillika rösträknare.

§5 Närvarande 18:07
• IT21: 33
• IT20: 25
• IT19: 7
• IT18: 6
• IT17: 9
• IT16: 1
• Master: 1
• Övriga: 2
• Totalt: 84

§6 Mötets behöriga utlysande – 18:12
Tobias Karlsson informerar mötet om att mötet utlystes den 10 februari, vilket i enlighet med
stadga är minst 10 läsdagar innan mötet.
Sektionsmötet finner mötet behörigt utlyst.

§7 Föregående mötesprotokoll – 18:13
Tobias Karlsson går igenom föregående mötesprotokoll.

• Vi hade inval till MRCIT, NollKIT, P.R.I.T., sexIT och Talman.
• Motionerna ”Motion om att utöka antalet ledamöter i FlashIT” och ”Motion för att lägga till

stödmedlem i stadgan” röstades igenom med några ändringar
Revision av ekonomi samt ansvarsbefrielser gicks igenom.

Vilhelm Hedquist
Mötesordförande

Tobias Karlsson
Sekreterare

Ida Dahl
Förste justrerare

Love Lindqvist
Andre justrerare
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Mötet beslutar att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§8 Fastställande av mötets dagordning – 18:14

• styrIT föreslår följande ändringar av dagordningen:
– Byta ”Utlottning av biobiljett” till ”Utlottning av 150 kr på kårkortet”

• Johannes Gustavsson föreslår följande ändringar av dagordningen:
– Flytta Motion om anmälan till arrangemangtill att vara första motionen

• Mötet går till beslut om styrITs ändringsyrkande.
• Mötet beslutar att godkänna styrITs ändringar.
• Mötet går till beslut om Johannes Gustavssons ändringsyrkande.
• Votering begärs via handuppräckning
• Mötet beslutar att godkänna Johannes Gustavsson ändringar.

Mötet fastställer dagordningen med samtliga ändringarna.

§9 Adjungeringar – 18:22
Mötet beslutar att Staffan Björk får närvaro-, och yttranderätt.

§10 Meddelanden – 18:24
(a) Programledningen - Staffan Björk

• Ni kanske undrar vem som är Programansvarig för programmet.
• Det går långsamt med att ta fram en ny Programansvarig eller besluta om Niklas Broberg

ska bli Programansvarig igen, men arbetet är igång.
(b) Kaffeautomatundersökningsgruppen - Erik Henriksson

• Vi har arbetat hårt men på grund av läget i världen just nu har vi inte kunnas leverera.
Men vi kommer återvända nästa möte

(c) Kårledningen - Oscar Thune
• Ni kan betala kåravgiften nu
• På söndag är det en demonstration på Götaplatsen klockan 12, mot utlämningslagen. Om

du vill visa stöd för doktorander kan du gå dit.
• Nu kan du söka som VP i Chalmers Studentkårs företagsgrupp
• Ansökning till FUM är öppnad

(d) styrIT - Viktor Fredholm
• Ni ska rapportera skador på Studentportalen. Det har kommit in väldigt få anmälningar
• Man ska även rapportera saker som skulle kunna ha gått illa, även om det inte gjorde det
• Chalmers har nu en kurator. Använd dem så att Chalmers förstår att det behövs fler
• Mötet öppnar för frågor till styrIT.

– Fråga: Vad är ett exempel på en skada som ska rapporteras?
– Svar: Skriva ut papper och få en papercut. Gäller också resa till och från campus.
– Fråga: Vad är ett tillbud?

Vilhelm Hedquist
Mötesordförande

Tobias Karlsson
Sekreterare

Ida Dahl
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– Svar: Vet inte :(

§11 Interpellationer – 18:34
Föreligger ej.

§12 Verksamhetsrapporter – 18:34
(a) ArmIT
(b) digIT
(c) EqualIT
(d) FanbärerIT
(e) FlashIT
(f) frITid
(g) MRCIT
(h) NollKIT
(i) P.R.I.T.
(j) sexIT
(k) snIT
(l) styrIT

§13 styrIT presenterar sin verksamhetsrapport

• Vi har jobbar lite mer på verksamhetsrapporten för att ni ska kunna få bättre insyn i verk-
samheten.

• Om ni vill bli en del av Cloudlords så kan ni kontakta oss
• Vi har gjort en investering på 250 000 kr i fonder .
• Vi har haft ett extrainval till P.R.I.T..
• Vi hittade en inkomst från DatE-IT inte har varit budgeterat för. Ungefär 400 000 kr.
• Vi har haft kontakt med Jörgen Blennow för nytt beslut om Programansvarig.

Mötet öppnar upp för frågor till styrIT.

• Fråga: Jag kolla upp siffrorna kring DatE-IT nyligen och det är 500 000 kr.
• Svar: Det är ett faktiskt problem som vi måste jobba med. Vi borde vara nöjda över att det

är dessa problem vi har.
• Fråga: Måste vi använda alla pengarna innan läsåret är slut?
• Svar: Ja, annars kan vi inte längre anses som en ideell organisation.
• Fråga: Har ni arbetat för att vi inte ska hamna i samma situation igen?
• Svar: Inte permanent, men det är något som vi arbetar med.

Mötet beslutar att lägga verksamhetsrapporterna till handlingarna i klump.

§14 Verksamhetsplaner och budgetar – 18:40
(a) MRCIT

Vilhelm Hedquist
Mötesordförande

Tobias Karlsson
Sekreterare
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• Sivajeet Chand föredrar verksamhetsplanen.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Jag vill bara säga att det ser väldigt bra ut.
– Svar: Tackar

• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut om att godkänna verksamhetsplanen.
• Mötet godkänner verksamhetsplanen för MRCIT 22.

(b) NollKIT
• Lovisa Johansson föredrar verksamhetsplanen.
• Isak Wideskott föredrar budgeten.
• Isak Wideskott lägger ändringsyrkande 1: ändra profilering från 9 600kr till 11 200kr.
• NollKIT jämkar sig med ändrignsyrkande 1.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: I aspningen skriver ni att ni vill engagera Nollan. Är det medvetet val att inte
engagera andra och tredjeårsstudenter?

– Svar: Tanken var att de har sämre koll på verksamheten och att äldre studenter har
mer insikt.

– Fråga: Vad hände med fonten på verksamhetsplanen?
– Svar: Oklart - *Nervous laughter*
– Fråga: Förra året visste vi inte att vi skulle dra in så mycket sponsring. Jag tycker det

är konsigt att budgetera för mindre. Varför? Med tanke på kontakterna som skapades.
– Svar: Jag kanske skulle haft bättre diskussion med min vice innan sponsposten sattes.

Men det nu budgeterade skulle räcka för verksamheten.
– Fråga: Under tidigare mottagningar har det alltid varit fattigt med mat första dagen.

Jag tycker nollan ska få mycket mat första dagen.
– Fråga: Har ni funderat på några nya häftiga arr som inte varit med tidigare?
– Svar: Vi har inte kommit så långt i planeringen.
– Fråga: Förra mottagningen var väldigt billig för Nollan. Är planen att ha samma

prissättning?
– Svar: Ja.
– Fråga: Finns det något resultat så man kan se vad det blir slutändan?
– Svar: Längst ner finns det.
– Fråga: Jag gillar mat, vilken post ska ökas för att få mer mat för phaddermys? Vad

tycker ni om att öka den posten?
– Svar: Den skulle falla under övriga arrangemang. Det låter inte helt fel.

• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut om att godkänna verksamhetsplanen och budgeten.
• Mötet godkänner verksamhetsplan och budget för NollKIT 22.

(c) P.R.I.T.
• Wanda Wannelöf föredrar verksamhetsplanen.
• Victor Hui föredrar budgeten.

Vilhelm Hedquist
Mötesordförande

Tobias Karlsson
Sekreterare
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• Victor Hui lägger ändringsyrkande 1: ändra budgetpost Generell rust till Inventarier och
generell rust.

• Victor Hui lägger ändringsyrkande 2: ändra kommentaren bredvid Generell rust så att
den inkluderar inventarier.

• P.R.I.T. jämkar sig med ändringsyrkande 1 och 2.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Finns det någonting ni hade velat spendera ännu mer pengar på när det
kommer till rust?

– Svar: Det är skoj med pengar men vi måste också kunna utföra rustandet.
– Fråga: Är inte det upp till olika kommitéer att ha hand om sina egna frackband och

pins?
– Svar: Det är specifikt S.P.R.I.T. frackband och pins

• Mötet går till diskussion.
– Carl Holmberg lägger ändringsyrkande 3: öka posten Generellt rust till 200 000 kr.
– Mer pengar är kul men ännu roligare är en plan för dem. Jag tycker inte det borde gå

igenom nu utan att vi kanske tar upp det vid ett senare tillfälle.
– Vad tycker P.R.I.T. om ändringsyrkande 3?
– Replik P.R.I.T.: Vi måste se till så att vi har tid för allt också.
– Hade det inte varit lite kul om vi kunde lägga en kommittébudget som har mer pengar

en den sektions som har minst pengar?
– Kan tas upp på ett annat sektionsmöte när P.R.I.T. vet hur mycket tid de har.
– Carl drar tillbaka ändringsyrkande 3.
– Är artilleripjäser något som skulle vara intressant att köpa in?
– Vi får se vad som händer.

• Mötet går till beslut om att godkänna verksamhetsplanen och budgeten med ändringsyr-
kande 1 och 2.

• Mötet godkänner verksamhetsplan och budget med ändringsyrkande 1 och 2 för P.R.I.T.
22.

(d) sexIT
• Alexander Gilabert föredrar verksamhetsplanen.
• Jonatan Jageklint föredrar budgeten.
• Alexander Gilabert lägger ändringsyrkande 1: Ändra TBD Gasque (21/05/2022) till TBD

Gasque (20/05/2022).
• sexIT jämkar sig med ändringsyrkande 1.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Med tanke på CM, har ni tänkt att återinföra extern representation posten?
– Svar: Jag vet inte riktigt vad den ska ävändas till. Vi har inte kollat på det. Vi klarar

oss nog.
– Fråga: Såg inte ut som ni maxat arbetsmat, hur kommer det sig?
– Svar: Förra året maxade den inte och de klarade sig bra och vi vill lägga pengar på

annat. Men om sektionsmötet tycker att vi har mycket pengar så ser jag inte det som
ett problem.

– Fråga: Vi har fett mycket pengar, varför äskar ni inte jättemycket?

Vilhelm Hedquist
Mötesordförande

Tobias Karlsson
Sekreterare

Ida Dahl
Förste justrerare

Love Lindqvist
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– Svar: Pengar är svåra att spender om man har för mycket.
– Fråga: Om ni hade oändligt med pengar, vad hade ni gjort då?
– Svar: Lägga mycket mer pengar på gasqueposten för att lägga mer pengar på mat

och dekor osv. för att kunna göra mer maxade sittningar.
– Fråga: Kan ni överväga att lägga ett ändringsyrkande för att lägga till extern repre-

sentation?
– Svar: Sure.
– Ändringsyrkande 2: öka Kostnader Extern representation med 1500 kr.

• Mötet går till diskussion.
– Ändringsyrkande 3: öka kostnader gasquer och eftersläpp med 20 000kr till 115 000kr
– Pengarna kan användas till mat och fördrinkar. Skulle öka viljan för de flesta att gå

på sittningarna.
– Det var fett najs på sexIT 19s CM där det låg lite vitlöksbröd på bordet.
– Ändringsyrkande 4: öka “Matbidrag sektionsarbete” till 8000kr
– Vad tycker sexIT om de här förslagen?
– Det låter kul mer extra pengar.
– De pengar som är matbidrag gäller för allt arbete och inte bara gasquerna. Kan vara

bra att veta.
– Ändringsyrkande 5: öka Kostnader Gasquer och eftersläpp med 35 000 till 130 000kr.
– sexIT föredrar ändringsyrkande 3 före 5.
– sexIT jämkar sig med ändringsyrkande 2, 3 och 4.
– Vet någon exakt hur mycket pengar vi måste göra oss av med?
– Vi hade budgeterat att gå back 700 000kr och med de 500 000kr från DatE-IT så blir

det 1 200 000kr.
– Sektionen har circa 800 000kr totalt på alla konton.
– Att slänga pengar för pengarnas skulle kanske inte är så bra. Man behöver en plan

också.
– sexIT kan spender väldigt mycket pengar. T.ex. bättre mat och dekor.
– Det finns jubileumsmiddagen och kandidatmiddagar som hade tänkt ta från den här

potten så det finns en plan för en del av pengarna.
– Vi kan inte lösa alla problem genom att slänga pengarna på sexIT.

• Mötet går till beslut om ändringsyrkande 5.
• Votering begärs via handuppräckning.
• Mötet beslutar att inte godkänna ändringsyrkande 5.
• Mötet går till beslut om att godkänna verksamhetsplanen och budgeten.
• Mötet godkänner verksamhetsplan och budget för sexIT 22.

§15 Revisionsberättelse – 19:37
• Vidar Magnusson, Jennifer Hallberg och Eric Carlsson föredrar revisionsberättelsen.
• De man rekommenderar att bli ansvarsbefriade är:

– NollKIT 21
– P.R.I.T. 21

Vilhelm Hedquist
Mötesordförande

Tobias Karlsson
Sekreterare
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Förste justrerare
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– sexIT 21
• Mötet öppnar upp för frågor.

– Fråga: Kan vi byta det här till ett system som alla är bekväma med, t.ex. 5, 4, 3 och U.
– Svar: Då har vi bara fyra steg, vi vill ha fem steg.
– Fråga: Finns det en beskrivning av vad de olika beskrivningarna innebär?
– Svar: Det finns internt.

• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut om att lägga revisionsberättelsen till handlingarna.
• Mötet beslutar att lägga revisionsberättelsen till handlingarna.

§16 Ansvarsfrihet och verksamhetsberättelser – 19:43
(a) NollKIT 21

• Clara Simonsson föredrar verksamhetsberättelsen.
• Eimer Ahlstedt föredrar den ekonomiska berättelsen.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Är det något ni är missnöjda med under året?
– Svar: Inget som man kanske kan ordna själv. Deltagargränserna och kunde inte hålla

parallella arrangemang.
• Mötet öppnar för diskussion.

– Jag tycker detta har varit det bästa NollKIT som någonsin varit.
• Mötet beslutar att ansvarsbefria Clara Simonsson och Eimer Ahlstedt för NollKIT 21 samt

att föra verksamhetsberättelsen och den ekonomiska berättelsen till handlingarna.
(b) P.R.I.T. 21

• Axel Söderberg föredrar verksamhetsberättelsen.
• Timothy Nilsson föredrar den ekonomiska berättelsen.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Något som ni önskar ni gjort annorlunda eller bättre?
– Svar: Cetac-stod still ganska länge. Saker under rustveckan tog längre tid, fick inte

gjort så mycket som vi hoppats.
• Mötet öppnar för diskussion.
• Mötet beslutar att ansvarsbefria Axel Söderberg och Timothy Nilsson för P.R.I.T. 21 samt

att föra verksamhetsberättelsen och den ekonomiska berättelsen till handlingarna.
(c) sexIT 21

• Lucas Karlsson föredrar verksamhetsberättelsen.
• Elvina Fahlgren föredrar den ekonomiska berättelsen.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Något som ni önskar ni gjort annorlunda eller bättre?
– Svar: Hade velat arra ännu mer.
– Fråga: Kan man få se resultatet?
– Svar: ”Wat” - Mölle

• Mötet öppnar för diskussion.
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• Mötet beslutar att ansvarsbefria Lucas Karlsson och Elvina Fahlgren för sexIT 21 samt
att föra verksamhetsberättelsen och den ekonomiska berättelsen till handlingarna.

Mötet ajourneras i 15 minuter. Mötet återupptas 20:17.

§17 Motioner – 20:18
(a) Motion om anmälan till arrangemang

• Carl Holmberg föredrar motionen.
• Albert Lund föredrar styrITs svar.
• Motionären jämkar sig med styrITs yrkanden.
• Mötet öppnar för frågor till styrIT.
• Mötet öppnar för frågor till motionären.

– Fråga: Du sa att det är för arrangemang som är som är platsbegränsade, kan du ge
exempel på det?

– Svar: Till exempel oktobersittningen, gasquer och andra stora arrangemang för sek-
tionen där platserna kan ta slut

– Fråga: Du nämnde till exempel Oktobersittningen. Finns det några specifika tillfällen
där du upplevt att detta har varit ett problem?

– Svar: Inga speciella tillfällen, tycker bara det är ett konstigt system.
• Mötet går till diskussion.

– Under mottagningen vill NollKIT visa tacksamhet till andra kommittéer, går inte på
samma sett med den här motionen? Hur blir det med att ge styrIT makten om förtur
till arrangemang de själva kan gå på?

– Replik: styrIT kan tekniskt sett godkänna väldigt mycket, t.ex. ge sig själva en team-
buildingbudget på en miljon men när vi står inför sektionsmötet så ska ni granska oss
och angöra om de besluten är rimliga.

– Finns många edge cases där det kan vara vettigt att prioritera deltagare. Trots det
håller jag med om grundtanken i motionen. För de allra flesta arr bör alla ges samma
möjlighet att delta.

– Hur skulle det fungera för de pateter som inte alltid har möjlighet att anmäla sig i tid
till arrangemang?

– Senaste gasquen fanns det platser över. Ingen medlem blev av med plats p.g.a pate-
tanmälan. Pateter hjälper även till under städ. Att de får komma på sittningen är ett
form av tack.

– Angående undantag, är det tanken att man ska ”ansöka” varje gång man vill ha ett
undantag.

– Replik: Praktiska delen är inte löst, antingen ansöka eller ett stående godkännande.
– Stämmer det att man kan ha patetsläpp om man kan garantera att de som anmäler

sig senare fortfarande har samma chans att få plats?
– Replik: Ja det stämmer, om gasquen inte blir full kan anmälan skickas ut i olika tider.

Om det ändå blir fullt så måste man se till att alla har samma chans, t.ex. genom att
slumpa platserna.

– Var går gränsen för att man inte kan anmäla sig längre?
– Var inte frågan ifall man har släpp vid olika tider och går i taket?
– Replik: Jag kan nog formulera frågan bättre.
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– Ni nämnde i förslaget att man ska ha en tänkt målgrupp, kan man inte dra ut det
väldigt mycket. T.ex. att få in så många pateter för att stärka patetkopplingarna.

– Replik: Vår tanke är att sexITs verksamhet ska vara för sektionen, annars ska det
vara uppenbart för sektionen, genom till exempel verksamhetsplan.

– Vad som är till sektionensfördel är ganska luddigt. Ska styrIT bestämma det?
– Replik: De är ganska löst, men ibland behövs det för att kunna täcka alla fall, vi ser

inget annat sätt att lösa det på.
– Ett annat alternativ är ju att lägga ner motionen.
– Hur är tanken att det ska ”enforcas”?
– Jag tycker det är väldigt kul att man värnar om sina pateter och så vidare men det är

väldigt viktigt att tänka på de som inte har en koppling till sektionen. Om sittningen
är först till kvarn och vissa har förtur så blir det väldigt orättvist. Det är väldgit
viktigt att tänka på hur fler blir inkluderade i sektionen.

– Hur enforcas det med GDPR, ska det läggas till i avtalet att styrIT kan se deltagar-
listorna? Behöver först till kvarn systemet ändras?

– Replik: styrIT tänker att först till kvarn ger alla lika chans till plats.
– Det finns mycket tolkningar som kan göras, men det är därför styrIT har tolkningsrätt

i stadgan.
– Angående enforcing, det är lite som alla regler. Man vet inte riktigt om någon bryter

reglerna, man får lita på kommitéerna.
– Jag håller med föregående talare. Att enforca den är inget problem eftersom stadgarna

alltid ska följas.
– Det är väldigt tråkigt att kommitéerna inte får ha ansvar över hur biljettsläppet fun-

gerar.
– När jag var nollan tyckte jag det var kul med massa pateter på arr eftersom de bidrar

till god stämning. Pateteter hjälper väldigt ofta till med städ och sånt tills det är
stängt.

– Jag tycker att först till kvarn ger alla samma chans eftersom det släpps vid en specifik
tid.

– Om man har en väldigt komplicerad matpref så kan det ta längre tid att skriva in och
då kanske man får lite lägre chans att komma med.

– Under mottagningen med platsbegränsningar kördes först till kvarn och senare gick
över till att ha biljettsläpp på ett par minuter och sedan slumpades biljetterna om
platserna fyllts upp.

– Angående om Först Till Kvarn är rättvist eller inte är inte relevant eftersom att den
endast nämner att det ska vara rättvist för alla. Då kanske inte först till kvarn är
bästa alternativet om biljetterna tar slut snabbt

– PR släpps oftast innan biljettsläpp, därför har folk tid att tänka. Pateter hjälper ofta
till, vi vill göra det enkelt för dem att hjälpa till. Pateter kommer ofta från äldre år,
de drar också till sig sina kompisar. Lätt att de försvinner. De som sitter i kommitéer
lägger ner mycket tid och detta blir ett störigt extra-moment. Det har inte varit ett
problem att pateter tar över sittningar. Kanske är mer rimligt att sätta en procentsats
av hur många pateter som kan få gå på sittningarna.

– Det pratas mycket om att pateter ska få plats men även om detta går igenom så är
det väldigt stor chans att pateter ändå kommer komma på arrangemanget
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– Man kommer behöva göra en del undantag på motionen. Det kan bli många sådana och
en lång och krånglig lista med undantag. Lösningen med procent är smidig. Pateter
gör mycket på sittningar på gasquer och sittningar. De vet hur det brukar vara.

– Det är en ganska rimligt grej att alla ska ha samma chans att gå på arr. Jag har inte
kännt att det är ett problem och jag tycker inte det är så bra att micro-managea utan
att man litar på arrangörerna. Detta gör också att styrIT får mindre tid som de inte
kan lägga på långsiktigt arbete.

– Motionen är teoretiskt sätt sjukt rimlig. Motionen är praktiskt oeffektiv och höjer
mängden byråkrati för sektionen, arrande och styrIT. Vilka downstream effekter kan
motionen ha? Pateter har alltid ett extra öga. Färre pateter som vill gå och tillföra sin
kunskap kan ha effekter på hela sittningen i sig. Det finns anledningar till att pateter
förtjänar bättre plats på sittningar. Dessa tror jag ni inte tänkt på. Kallar för streck
i debatten.

– Sträck i debatten begärs
∗ Jag vill inte dra ut på mötet
∗ Är det någon som inte bestämt sig på vad de ska rösta på?

– Jag tror verkligen att det skulle komma färre peteter om de inte fick förtur. De är
långsamma. Det är väldigt tryggt om pateter är med på t.ex. gasquen som kan hjälpa
oss om det händer något.

– Jacob Pedersen lägger ändringsyrkande 1: byta ut ”Alla tänkta deltagare ...” till ”Minst
75% av alla tänkta deltagare” ska ha samma chans att få en plats.

– Tråkigt med procentsats eftersom det säger att patet är viktigare än godtycklig sek-
tionsmedlem. Blir heller inte så många undantag som styrIT måste besluta om. De
jag kommer på är Mottagningen, Pedagogiska priset och Alumnimiddagar.

– Motionen kommer inte påverka hur sexIT gör biljettsläpp till gasquer eftersom de inte
blir fulla. Det skulle hellre inte bli svårare att arrangera. Målet är inte att begränsa
hur biljettsläpp görs.

– Replik: Det framgick inte att man får ha ett patetsläpp om platserna inte fylls.
– Alla tänkta deltagare ska ha samma möjlighet om det finns plats.
– Problemet är mer att det krävs mer arbete. Typ CM där flera olika parter skall ha

förtur.
– Det blir väldigt mycket extraarbete om procentsatsen fylls? Ska man då be pateterna

som är över gränsen att anmäla sig i den vanliga listan. Mycket bättre att lita på de
sittande att de kan göra ett bra jobb.

– Replik: Jag gillar inte ändringsyrkandet om 75%, jag utgick från det andra.
– Det har skrivits ett meddelande i Slack, läs det om ni vill.

• Mötet går till beslut om ändringsyrkande 1
• Mötet beslutar att inte godkänna ändringsyrkande 1.
• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
• Votering begärs via handuppräckning
• Mötet beslutar att neka motionen i sin helhet.

(b) Motion för att lägga till stödmedlem i stadgan - andra uppläsningen
• William Albertsson föredrar motionen.
• William Albertsson föredrar styrITs svar.
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• Mötet öppnar för frågor till styrIT.
– Fråga: Är det verkligen styrIT som yrkar på detta?
– Svar: Beslutet vi tar är att fastställa beslutet som togs på förra mötet

• Mötet öppnar upp för frågor till motionären.
• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut om fastställa motionen.
• Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet.

(c) Motion om att utöka antalet ledamöter i EqualIT
• Hanna Schaff föredrar motionen.
• William Albertsson föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar för frågor till styrIT.
• Mötet öppnar för frågor till motionären.
• Mötet går till diskussion.

– De andra jämlikhetsgrupperna på andra sektioner är mycket fler, mellan 6 och 8. De
kan därför ha fler arr, är tanken att fem personer ska klara av det? Varför ha en
begränsning på bara 5 och inte fler?

– Replik: Det är enklare och flexiblare att vara färre och man kan bli en tajtare grupp
– En annan tanke med att inte öka antalet ledamöter för snabbt är att se till så att

åliggandena och antalet ledamöter matchar. Nu är inte tanken att åliggandena skall
ökas.

– Håller med föregående talare
• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet.

(d) Motion om att välja in revisorer varje halvår
• Vidar Magnusson och Eric Carlsson föredrar motionen.
• Jacob Thorlesius Pedersen föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar för frågor till styrIT.

– Fråga: Revisorer är bra och det är bra att ha fler. Det har tidigare varit lite svårt att
hitta folk som vill vara revisor. Det ser ut som att ni vill höja minimitalet. Hur tänker
ni på det här?

– Svar: Ifall det inte fylls upp med revisorer så vakantsätts de posterna och revisorerna
måste inte följa sina åligganden. Om vi inte kan hitta fyra revisorer har vi större
problem än att sitta och vänta ut på ett sektionsmöte.

• Mötet öppnar för frågor till motionären.
– Fråga: Är tanken att vi ska välja in 4 revisorer till varje sektionsmöte?
– Svar: Nej, 2-3 varje halvår
– Fråga: Revisorer är bra och det är bra att ha fler. Det har tidigare varit lite svårt att

hitta folk som vill vara revisor. Det ser ut som att ni vill höja minimitalet. Hur tänker
ni på det här?

– Svar: Vi kan inte ha en sektion utan revisorer. Det borde gå att hitta fyra personer.
Det har tidigare varit ett väldigt otacksamt jobb men detta ha ändrats så nu har man
massa olika budgetposter. Det är väldigt mycket jobb för två personer att göra.
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– Fråga: Kan man rösta igenom detta idag och diskutera det mer på nästa sektionsmö-
te?

– Svar: Ja men om man gör ändringar då så måste det gå ett sektionsmöte till. Jag
skulle rekomendera att vi inte gör så.

– Fråga: Hur skulle ni se på att ändra från 4-6 till 2-6?
– Svar: Vi höjde minimitalet av en anledning och vill därför att det ligger kvar på 4-6.

• Mötet går till diskussion.
– Jag tycker att välja in två personer varje halvår känns lättare än att hitta fyra personer

varje år.
– Jag tycker det väldigt mycket mer motiverande att sitat fyra istället för två. Hur gäller

det med aspning när det är två invalsperioder? Vill revisorerna ha replik?
– Replik: Aspningen är 3000 per år, så kan delas upp på 1500 till varje period.
– Att revisorerna har aspning är ganska nytt också, man får mest följa med på reviso-

rernas arbete.
– Om man har aspning en gång i halvåret kanske det blir lättare om någon kommer och

säger att de är intresserade
• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet.

Mötet ajourneras i 30 minuter. Mötet återupptas 22:00.
(e) Motion om att omstrukturera arbetskläder

• Leo Carlsson föredrar motionen.
• Jacob Thorseluis Pedersen föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar för frågor till styrIT.

– Fråga: Ligger det kvar någon rekommenderad summa i dokumenten?
– Svar: Ja, vi tar inte bort något som står utan lägger till grejer.
– Fråga: Uppskattar att ni tagit nyanserna av motionen och gjort samma sak med

tidigare motionenen om biljettsläpp
– Svar: Tack.
– Fråga: Står det definierat vad ett sektionsorgan är?
– Svar: Nej, men det står att den ekonomiska policyn gäller sektionsorgan.
– Fråga: Vad är sektionsorgan?
– Svar: T.ex. kommittéer, styrelser, revisorer, studienämnder.
– Fråga: Arbetsgrupper?
– Svar: Oklart.
– Fråga: Borde inte sektionsorgan vara allt som är permanent?
– Svar: Diskussion för annat tillfälle.
– Fråga: När blir kaffemaskinsundersökningsgruppen permanent?
– Svar: Permanent är när det röstas igenom reglementet kanske? Nej, kaffegruppen

kommer inte få några profilkläder. Alla organ inom sektionen som lägger sin egen
budget kan budgetera profilering samt så kan styrIT budgetera för andra organ, som
t.ex valberedning.

• Mötet öppnar för frågor till motionären.
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– Fråga: Vill du jämka dig med några av styrITs ändringsyrkanden?
– Svar: De är säkert jättebra, jag bryr mig inte. De har haft detta på Datasektionen i

ett år nu ungefär och fungerar jättebra. Folk försöker inte maxa budgeten utan köper
bara sånt de vill ha.

• Mötet går till diskussion.
– Vidar Magnusson lägger tilläggsyrkande 1: Att till sektionens ordlista under punkt 2

Ord lägga till: Sektionsorgan - En permanent grupp definerad i något av sektionens
styrdokument.”

– Både styrIT och motionären nämnde prisbasbelopp och jag tycker det är bra. Hade
varit bra om någon kunnat ta på sig det arbetet att ändra till prisbasbelopp i den
ekonomisk policyn.

– Appråpå ändringsyrkande 1, jag tycker inte det hör hemma här. Begreppet används
på flera andra ställen och vi kan diskutera det vid ett annat tillfälle.

– Vad är anledningen till att ha kvar summan som är i den ekonomiska policyn just nu?
– Replik: Anledningen är att minska jobb om det går. styrIT ska inte neka folk för en

sån summa.
– Vad var det styrIT ändrade på med sina yrkanden? När skickar man in det till styrIT?

Efter man gjort sin budget?
– Så som vi gör på Data är att vi skickar en förfrågan till styret när vi vill ha något.
– Replik: Går att budgetera för så mycket man vill lägga, förutsatt att styrIT godkän-

ner.
– Håller inte med, sektionsmötet är över styrITs beslut.
– Alternativ 1 är att förtydliga vad man får göra och alternativ 2 är att ta bort det.

Alternativ 2 är som det varit i praktiken.
– Var det någon som visste att man kunde be om mer pengar?
– Sektionsorgan används inte någonstans i styrdokumenten. Jag vill att det ska vara

konsekvent och vill att det ska stå organ istället.
– Vidar Magnusson drar tillbaka tilläggsyrkande 1.
– Vidar Magnusson lägger ändringsyrkande 2: ändra från ”sektionsorgan” till ”organ”
– Om man måste ansöka, kräver inte det en undersökning som ger en mer nyanserad

bild av faktiskt profilering som behövs.
– Replik: Vi tänkte på det. Vi funderade att ta bort minimigränsen men tyckte att det

var onödigt jobb att lägga när det inte behövs mer än den gränsen.
Mötet ajourneras i 10 minuter. Mötet återupptas 22:06.

• Motionären jämkar sig med styrITs alternativ 1.
• Mötet går till beslut.
• styrIT förklarar hur beslutet kommer gå till.
• Mötet går till beslut om ändringsyrkande 2.
• Votering begärs via handuppräckning
• Mötet belsutar att bifalla ändringsyrkande 2
• Mötet går till beslut om styrITs alternativ 2.
• Mötet belsutar att neka styrITs alternativ 2.
• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
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• Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet.
Mötet ajourneras i 20 minuter. Mötet återupptas 22:40.

(f) Muta Tord
• Erik Henriksson föredrar motionen.
• Jacob Thoresluis Pedersen föredrar styrITs svar.
• Motionären jämkar sig med styrITs yrkning.
• Detta är inte en faktisk mutning och sektionsmötet förväntar sig inte något i gengäld
• Mötet öppnar för frågor till styrIT.
• Mötet öppnar för frågor till motionären.

– Fråga: Vad var den första versionen av motionen?
– Svar: Jag glum :skull:
– Fråga: Varför valde du just en tårta? Var det för att han heter Tord?
– Svar: Jag tänkte att en tårta är mycket mindre än 100 000kr och tårta är gott.
– Fråga: Vet vi om Tord har någon matpref?
– Svar: Nej det gör vi inte. Det handlar mer om gesten än att han ska äta den.
– Fråga: På min tid kunde man ge honom märken.
– Svar: Ja det kan man säkert göra.
– Fråga: Behöver vi kanske en Tord-tårta undersökningsgrupp?
– Svar: Jag har arbetat väldigt hårt med min andra grupp så jag orkar inte mer.
– Fråga: Kan godkänna men att se till så att styrIT undersöker Tords matpref?
– Svar: I suppose.
– Sektionsmötet önskar att styrIT kollar upp Tords matpreferenser
– Fråga: Vilken glasyr? Hjärta på kanske?
– Svar: styrIT kan få bestämma det eftersom vi tvingar dem göra detta. Dock är jord-

gubbstårta och budabest bangers.
– Fråga: Jag kan ta på mig att kolla upp Tords matpreferenser. Vad tycker du om det?
– Svar: Hur är det en fråga till mig?

• Mötet går till diskussion.
– Som nybakad patet tycker jag det är ett bra förslag. Tord gör väldigt mycket och han

förtjänar det.
– Är det någon som inte vill ge Tord en tårta?
– Replik: Jag är inte så sugen, jag tycker att vi tvingar Knuten istället.
– Bakandet av tårtan kanske kan göras av FikIT.
– Replik: Vi är väldigt upptagna i FikIT.

• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet.

(g) Döpa om Hubben 2.1 till Hubben 2.2
• Axel Söderberg föredrar motionen.
• Albert Lund föredrar styrITs svar.
• Mötet öppnar för frågor till styrIT.
• Mötet öppnar för frågor till motionären.
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– Fråga: Det är cetac rummet, är inte det klart?
– Svar: Vi har rummet men det är inte fördigmöblerat. Det jobbas på.

• Mötet går till diskussion.
– Har sittande P.R.I.T. några starka åsikter i frågan?
– Replik: Nej.
– När jag hörde motionen förut tyckte jag den var konstig. Men när vi går ut ut pandemin

känns det kul att starta på nytt. Därför hade det varit roligt att byta namn på Hubben
för att visa att det är en ny tid för IT.

– Samma som föregående talare.
– Jag hörde att det skulle vara cetacrust i mars. Jag tycker att vi väntar tills dess.
– Ändringsyrkande 1: stryk första att-satsen.
– Det känns rimligt att bordlägga tills att cetac-delen är klar, men det är konstigt att

bordlägga tills det är klart utan den kan då tas upp igen istället.
– Vad hade krävts för rust för att Hubben skulle kallas för Hubben 2.2?
– Replik: Vi är inte nöjda med hur det ser ut just nu, det arbetas aktivt med. Finns inga

konkreta planer på rust. Baseras på att P.R.I.T. vill fortsätta arbeta med rummet.
– Jag tycker det är väldigt upp till P.R.I.T.. Är detta något som behöver gå genom

sektionsmötet?
– Är en fråga till sektionsmötet att ta ställning till.
– Jämkar ni er med mitt ändringsyrkande?
– Motionärerna jämkar sig med ändringsyrkande 1.
– Kan vi lägga ett yrkande på att när P.R.I.T. anser att rustandet är klart så är det

fritt fram att döpa om till Hubben 2.2
– Vad jag har hört att det gick från 1.0 till 2.0 var när vi fick grupprummet. Borde det

inte bli Hubben 3.0?
– Vem går oironiskt omkring och säger hubben 2.1?
– Ändringsyrkande 2: Hubben 2.1 byter namn till Hubben 2.2 när P.R.I.T. känner sig

klara med att rusta rum 2421.
– Motionärerna jämkar sig med ändringsyrkande 2.
– Jag tycker fortfarande det är relevant med 3.0 istället för 2.2
– Jag har inte hört samma som tidigare talare. Jag trodde hubben 1.0 var en helt annan

lokal.
– Replik: Då tror vi olika, meningen är att jag vill att det ska undersökas hur namn-

bytena bör ske.
• Mötet går till beslut om motionen i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla motionen i sin helhet.

§18 Propositioner – 23:10
(a) Yrkande på att rösta in alla propositioner i klump.

• styrIT påpekar att vissa är ganska viktiga så det är viktikgt att sektionsmötet förstår vad
de betyder.

• Yrkandet dras tillbaka.
(b) Proposition att formalisera DatE-IT
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• William Albertsson föredrar proposition.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Är det 9 personer som sitter i kommitén?
– Svar: Nej 10.
– Fråga: Jag har läst att styrIT har försökt driva frågan att utesluta Elektro men inte

fick gehör från Data. Hur påverkar detta det?
– Svar: Frågan togs upp med Elektro och Data. Reglementet ger faktiskt möjlighet att

gå ur DatE-IT eller göra andra ändringar. Det är demokrati och om två sektioner är
emot en så får man leva med det.

– Fråga: Är det lättare för IT att dra sig ur nu?
– Svar: Vi kan formellt gå ur DatE-IT, sektionsmötet kan ta ett officiellt beslut om

det. Vill även tillägga att pengarna fördelas nu jämnt och inte på hur många tillsatta
medlemmar som finns per sektion.

– Fråga: Har ni försökt lyfta frågan att fördela vinsten efter hur många företag som är
intresserade av respektive program.

– Svar: Ja, frågan lyftes och fick svaret att det är väldigt jobbigt. Kan även skapa en
delning inom DatE-IT gruppen för att de bara vill ha vissa företag. Kan även vara en
fördel för oss att Elektro inte drar in massor av elektroföretag.

• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut om proposition i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla proposition i sin helhet.

(c) Proposition att fastställa kostnad för stödmedlem
• William Albertsson föredrar proposition.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Det kan vara bra att säga till stödmedlemmar att vi inte behöver mer pengar.
Kan ni be dem att inte betala för mycket?

– Svar: Målet är ju inte att lura folk på pengar men vi vill inte hindra folk från att
bidra.

– Fråga: Har ni pratat med skatteverket om det finns undantag med 5-års perioden i
och med corona?

– Svar: Nej.
• Mötet går till diskussion.
• Mötet går till beslut om proposition i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla proposition i sin helhet.

(d) Proposition om att lägga till att sektionsmötet skall fastställa beslut som styrelsen tar med
mandat som sektionsmötets ställföreträdare
• William Albertsson föredrar proposition.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Ofta när styrIT tar beslut i sektionsmötets frånvaro är de tidskritiska. Hur
fungerar det när beslutet inte går att ändra i efterhand?

– Svar: Bra fråga som vi inte har ett tydligt svar på. Det får ske lite på case-by-case.
Det ger en bra grund för styrelsen om hur de ska hantera liknande fall i framtiden.

• Mötet går till diskussion.
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– Om något så kan sektionsmötet i efterhand besluta vad som händer ifall styrelsen tar
fel beslut.

– Jag vet inte om ni märkte hur styrITs verksamhetsrapport såg ut men tanken är att
det är via den som såna här beslut ska delges och fastställas genom att den läggs till
handlingarna

– Tanken är dock inte att sådana beslut endast skall stå i verksamhetsrapporten.
• Mötet går till beslut om proposition i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla proposition i sin helhet.

(e) Proposition om subventionering av arrangemang
• Viktor Fredholm föredrar proposition.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Skulle det vara olagligt att stryka punkt tre?
– Svar: Det olagliga skulle vi göra om vi subventionerar alkoholen.
– Fråga: Varför gasqueentréer?
– Svar: Dels känns det svårt att sköta det rent logistikt sett. Men lite oklart. Tanken

var nog att gasquen är öppen för alla och för att göra det enklare så tog vi bort det
helt?

– Fråga: Menar ni eftersläppet? Kan vara jobbigt att kolla en lista varje gång vid
gasqueentrén

– Svar: Ja.
– Fråga: Gratis inträde för de som var på sittningen har funnits. Har man kunnat

teoretiskt sätt kunnat istället bara ha större utgifter istället för att minska biljett-
kostnaderna?

– Svar: Ja det går men man måste skicka in förslaget till styrIT och tanken är då att
de ska se över om biljettpriset hade varit rimligt.

– Fråga: Är inte problemet med gasquentréerna att det går via GasqueK?
– Svar: Vi vet inte.
– Fråga: Betyder det här att en förening eller kommitté skulle kunna sälja billigare

semlor till studenter?
– Svar: En fråga som vi inte pratat om, propositionen i sig täcker biljetter.
– Fråga: Typ samma som förra. Detta är alltså strikt biljettpriser?
– Svar: Beror på hur mycket man vill täcka men gärna hela.
– Fråga: Går det att sälja biljetter som ger en semla som subventionerats till att vara

gratis?
– Svar: Ja.

• Mötet går till diskussion.
– Om puffar och sånt är med i släppet är det ganska enkelt att komma ihåg folk från

en sittning jämfört med hela IT-sektionen. Men om vi använder listan tar jag tillbaka
allt jag sa.

– Jag kollade lite på detta i veckan på senaste våren som det inte var corona. Jag höftade
ganska mycket men uppskattade att göra allt gratis hade kostat ungefär 145 000kr.
Dock så kan folk såklart arrangera fler grejer.

– Det står på allas kårleg vilken sektion de tillhör.
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– Ändringsyrkande 1: Stryk ”eller gaqueentréer” från tredje att-satsen.
– Sedan restriktonerna släppte kollas inte längre kårleg. Då hade kårleg behövt kollas

på alla som ska in.
– Vad räknas som arr?
– Replik: Vi har inte bestämt, styrIT kolla slack.
– Det kanske är upp till IT-teknologer att visa upp sitt kårleg för att komma in gratis.
– Om man vill ge det på gasquen så kan sexIT nog fixa det själva.
– Gäller det semlor eller inte? Om det inte gör det vill jag lämna ändringsyrkande.
– Ändringsyrkande 2: Ändra från: ”att styrIT får rätt att godkänna att arrangörer

går över budgeten pga minskade biljettintäkter för IT-sektionens medlemmar på IT-
arrangemang, fram tills 2022-06-30.” till ”att styrIT får rätt att godkänna att arran-
görer går över budgeten pga minskade inkomster från arrangemang för IT-sektionens
medlemmar på IT-arrangemang, fram tills 2022-06-30.”

– Alumner som inte går på IT har tillräckligt med pengar.
– En workaround är att sälja en biljett för att de ska få en semla.
– styrIT jämkar sig med ändringsyrkande 1.
– Ändringsyrkande 3: Ändra maxbelopp från 100 000 kr till 150 000 kr.
– Skulle detta kunnas användas för biljetter till t.ex. en PhadderTackSittning?
– Som det står är det möjligt, men känslan är att de ska vara för arr som är öppna för

alla.
– Det här är bara en grej som gäller till sista juni så vi kanske inte ska satsa på att hitta

loopholes.
– Med tanke på PTS så är den gratis, finns inga biljettkostnader att täcka upp.
– Har sektionsmötet någon åsikt kring maxbeloppet? Om taket är högt tyder det på att

mötet vill att allt ska bli gratis, om inte så tyder det på att allt inte ska vara det.
– Vad sägs som ett minimumbelopp?
– Meningen med maxbeloppet är att ge en referns som styrelsen kan förhålla sig till.
– Jag har förtroende för styrIT att de kan lösa hur det ska funka med arrangemang och

att 100 000 är en bra gräns.
– För er just nu så kanske det är tydligt att 100 000 är en mjuk gräns men det kan vara

bra att specificera det så att man kan läsa det om man kollar tillbaka i framtiden.
– Det är lite svårt att veta hur mycket som är rimligt att spendera på detta ifall man

inte har så bra insikt i sektionens ekonomi.
– Jag undrar vad styrIT tycker är ett rimligt maxbelopp?
– Replik: Vi öppnar upp det av en anledning. Det är svårt att sätta sig in i ekonomin

under ett möte. Men ni kan ju själva tänka vad man kan göra med så mycket pengar.
– Om vi räknar på ungefär 140 000 skadar det inte att sätta upp 200 000. Allt behöver

inte läggas ut, men möjligheten finns.
– Ändringsyrkande 4: Ändra maxbelopp från 100 000 kr till 200 000 kr
– Det finns också ett problem i att ha resurser och inte använda dem.
– styrIT jämkar sig med ändringsyrkande 2.
– Replik: Klart vi ska använda pengarna, men att vi inte kanske hinner göra det inom

vårt tidsspann.
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– En konkret sak vi hade kunnat lägga pengar på i framtiden är att alltid subventionera
alla arrangemang.

– Hur illa kan det faktiskt bli?
– Det blir mer arbete med skatter och högre krav på bokföring, mer arbete helt enkelt.

• Mötet går till beslut om ändringsyrkande 3.
• Mötet beslutar att bifalla ändringsyrkande 3.
• Mötet går till beslut om ändringsyrkande 4.
• Votering begärs via handuppräckning.
• Mötet beslutar att bifalla ändringsyrkande 4.
• Mötet går till beslut om proposition i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla proposition i sin helhet.

(f) Proposition om hållbart kaffe
• Jacob Thorselius Pedersen föredrar proposition.
• Mötet öppnar för frågor.

– Fråga: Bara om det är ekonomiskt möjligt eller alltid?
– Svar: Tanken är att det alltid ska vara det. Ekonomisk möjligt är det som gäller idag.

Detta säger att kaffet alltid ska vara det.
– Fråga: Hur kommer det sig att ni just valt att fokusera på kaffe?
– Svar: En konkret sak, om folk har förslag på andra saker får ni gärna ge förslag på

det med till nästa sektionsmöte.
– Fråga: Beskrivningen säger kaffet i sektionslokalen men yrkandet säger allt kaffe.
– Svar: Ja, det är vad vi strävar efter. Finns fall då det inte är möjligt men då får man

bryta mot policyn vilket är tråkigt.
– Fråga: Har ni kollat att det finns kaffe som är både ekologiskt och fairtrade.
– Svar: Ja.
– Ändringsyrkande 1: ändra ”köps in av sektionen” till ”köps in till sektionens lokaler”

• Mötet går till diskussion.
– Jag håller med om att det är många arr där man vill inte spräcka budgeten. Men jag

tycker det är fel mindset då budgeten kan gås över ibland. Det finns möjlighet att
köpa rättvisemärkt

– Har kaffemaskinundersökningsgruppen några åsikter?
– Replik: Nej. Vi har inte undersökt det.
– Angående ändringsyrkande 1, det är ett dåligt alternativ eftersom vi ska lägga 200

000kr extra på arr.
– Replik: Ja jag tänkte lite på det och det kan också vara krångligt att tänka på det

och åka till Axfood eller Coop Landala.
– Med ändringsyrkande till sektionens lokaler. I och med gasquen vill vi också köpa

fairtrade och ekologiskt. Något som kan inkludera gasquen med.
– Det var förut en fråga om varför just kaffe och att det blir en tyngre börda vid arr.

En sak som också pratats om är samköp av engångsmaterial, samma kan göras med
kaffe. Då minskas svinn och arbetsbördan. Det tar mindre yta för alla att inte ha det
på olika ställen.
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– Jag tycker det är kul att vi tänker vidare på det här. Men jag tycker det är en bra
grej att börja med och tror alla tycker detta är en bra grej att rösta igenom.

– Ändringsyrkande 2: ändra första att-satsen till ”Allt kaffe som köps in av sektionen
ska, om möjligt, vara ekologiskt och rättvisemärkt”

– Angående kaffe på gasquen, det täcks av det som redan står i policyn.
– Ändringsyrkande 1 kan dras tillbaka ifall styrIT kan skicka lite länkar och liknande i

fkit om det istället.
– styrIT överväger det.
– Ändringsyrkande 1 dras tillbaka.
– I dagsläget säger vi att vi ska göra det, men det görs inte, är en skillnade mellan de

två.
• Mötet går till beslut om ändringsyrkande 2.
• Mötet beslutar att bifalla ändringsyrkande 2.
• Votering begärs via handuppräckning.
• Mötet går till beslut om proposition i sin helhet.
• Mötet beslutar att bifalla proposition i sin helhet.

(g) Proposition om att undvika integritetskränkande mjukvara
• styrIT förklarar att de har fått en del konstruktiv feedback och väljer därför att dra

tillbaka propositionen för att kanske ta upp en liknande vid nästa möte.

Mötet ajourneras i 15 minuter. Mötet återupptas 00:49.

§19 Uppdatering av röstlängden – 00:49
• Totalt: 72

§20 Personval – 00:51
(a) ArmIT

• Ordförande
– Roj Mert Tekin och William Frisk nominerar sig till ordförande i ArmIT 22/23, presen-

terar sig och svarar på frågor från sektionsmötet en och en, medan resterande sökande
inte är närvarande i rummet.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om de sökande.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in William Frisk till ordförande i ArmIT 22/23

• Kassör
– Oscar Cronvall nominerar sig till kassör i ArmIT 22/23, presenterar sig, svarar på

frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Oscar Cronvall till kassör i ArmIT 22/23.

• Sekreterare
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– August Nordlinder nominerar sig till sekreterare i ArmIT 22/23, presenterar sig, svarar
på frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.

– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in August Nordlinder till sekreterare i ArmIT 22/23.

• Ledamöter (1-5)
– Isac Hansson, Roj Mert Tekin, David Skretting, Maja Larsson och Casper Christians-

son nominerar sig, presenterar sig och svarar på frågor från sektionsmötet en och en,
medan resterande sökande inte är närvarande i rummet.

– Valberedningen ger sina utlåtande för de sökande.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, sluten votering begärs, voteIT används.
– Mötet väljer in Isac Hansson, Roj Mert Tekin, David Skretting, Maja Larsson och

Casper Christiansson till ledamöter i ArmIT 22/23
(b) DatE-IT

• Ledamöter (0-3)
– Roj Mert Tekin nominerar sig, presenterar sig och svarar på frågor från sektionsmötet

och lämnar sedan rummet.
– Valberedningen ger sina utlåtande för de sökande.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Roj Mert Tekin i DatE-IT till ledamot i DatE-IT 22/23

Mötet ajourneras i 10 minuter. Mötet återupptas 02:49.
(c) Uppdatering av röstlängden – 02:49

• Totalt: 51
(d) digIT

• Ordförande
– Axel Larsson nominerar sig till ordförande i digIT 22/23, presenterar sig, svarar på

frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Axel Larsson till ordförande i digIT 22/23.

• Kassör
– Jacob Bengtsson nominerar sig till kassör i digIT 22/23, presenterar sig, svarar på

frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Jacob Bengtsson till kassör i digIT 22/23.

• Ledamöter (1-6)
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– Max Hagman, Dennis Christensen, Felix Bjerhem Aronsson, Dadi Andrason, Hampus
Rhedin Stam och Oscar Palm nominerar sig, presenterar sig och svarar på frågor från
sektionsmötet en och en, medan resterande sökande inte är närvarande i rummet.

– Valberedningen ger sina utlåtande för de sökande.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut, sluten votering begärs, voteIT används.
– Mötet väljer in Max Hagman, Felix Bjerhem Aronsson, Dadi Andrason, Hampus Rhe-

din Stam och Oscar Palm till ledamöter i digIT 22/23.
(e) FlashIT

• Ordförande
– Julia Giaro nominerar sig till ordförande i FlashIT 22/23, presenterar sig, svarar på

frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Julia Giaro till ordförande i FlashIT 22/23.

• Kassör
– Anton Ekström nominerar sig till kassör i FlashIT 22/23, presenterar sig, svarar på

frågor från sektionsmötet och lämnar sedan lokalen.
– Valberedningen ger sitt utlåtande om den sökande.
– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Anton Ekström till kassör i FlashIT 22/23.

• Ledamöter (0-4)
– Amanda Papacosta, Johan Berg, Sara Hedberg och Alfred Berglöf nominerar sig,

presenterar sig och svarar på frågor från sektionsmötet en och en, medan resterande
sökande inte är närvarande i rummet.

– Mötet öppnar för diskussion.
– Mötet går till beslut.
– Mötet väljer in Amanda Papacosta, Johan Berg, Sara Hedberg och Alfred Berglöf till

ledamöter i FlashIT 22/23.

§21 Övriga frågor – 03:37

(a) Utlottning av 150 kr på kårkortet
• Ida Dahl vann 150 kr på kårkortet.
• Utlottningen stängs.

§22 Mötets avslutande – 03:42
Mötet avslutas.
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1 Verksamhetsrapporter
På följande sidor bifogas verksamhetsrapporterna för samtliga sektionens kommittéer och nämnder.
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Verksamhetsrapport ArmIT LP3
Allmänt
ArmIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Hållit i aspningsperiod.

• Planerat och bokat in flera fysiska event under februari och mars.

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har ArmIT arrangerat följande:

• 24/1 Aspningskickoff.

• 26/1 Häng på J.A. med aspar.

• 31/1 Digital Game night med aspar.

• 4/2 After school med aspar.

• 8/2 Case-kväll med aspar.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsrapport LP3 digIT, 2021–2022

Verksamhetsrapport LP3 digIT
digIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta har vi:

• Arrangerat aspning.

• Hållit i regelbundna workshops.

• Påbörjat och fortsatt utveckling på ett antal projekt.

• Krishantering vid problem av våra tjänster.

• Planerat kod och vin, till 25/2 kom det blir kul!

• Stöttat pateter i planerad lansering av Hubbit 2. Nu är den snabb! (om det lycka-
des)

• Släppt unbookit.chalmers.it så att man kan avboka saker från bookit igen.
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Verksamhetsrapport EqualIT
2021-2022 LP3

Allmänt
EqualIT har under läsperioden:

• arbetat med enkät om jämlikhetssituationen på sektionen.

• arbetat med PL om studentjämlikhetsfrågor.

• börjat undersöka lokalernas funktionsanpassning.

• försett Hubbens toaletter med mensskydd.

• hållit regelbundna möten.

• samverkat med andra jämlikhetskomittéer på Chalmers.

Arrangemang
Sen senaste sektionsmötet har EqualIT:

• arrangerat kroki med Jämlika Arkitektstudenter under jämlikhetsveckan.

• deltagit i julmyset.
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Verksamhetsrapport FanbärerIT
LP3

Allmänt
FanbärerIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena.
Utöver detta och våra veckomöten har vi:

• Representerat fanan på Sektionsmöte

• Fortsatt planering för IT-bal

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har FanbärerIT arrangerat följande:

• 17/2 Rödvinsprovning
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Verksamhetsrapport FlashIT LP3
Kommittéarbete
FlashIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Utfört teambuilding.

• Arrangerat aspning:

– Smygaspning

– ”Kommittéfotografering”

– Redigering- och planeringskväll

– Milkshakepub

Fotouppdrag
Sen senaste ordinaie sektionsmöte har FlashIT utfört följande uppdragsrelaterat arbete:

• Hjälpt Rekryt D/IT filma en infovideo.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Verksamhetsrapport frITid, 2021–2022 LP3

Verksamhetsrapport frITid LP3
Allmänt
frITid har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Arrangerat fredagsarrangemang för sektionens medlemmar

• Hållt i juldans vid sektionens julmys

• Druckit glögg, och ätit svingött fika (Teambuilding

• Påbörjat planering av CM

• Fått efterlängtad överlämning

Arrangemang
Sen senaste ordinarie sektionsmöte har frITid arrangerat följande:

• 10/12 Jullekar, volleyboll, basket

• 21/01 Futsal

• 28/01 Multiboll

• 04/02 Badminton

• 11/02 Innebandy

• 18/02 Volleyboll
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Verksamhetsrapport MRCIT LP3
Allmänt
Since the last meeting, we have done a few things:

• We got elected as the board members

• We had a meeting with the previous MRCIT, and learned how they conducted
events during pandemic. Our ambition is to conduct it differently since the pan-
demic is declining.

• We had two team-building meetings

• We have plans to conduct the events on Campus or another location outside.

• We have plan of doing a city tour on a small scale by walk.
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Verksamhetsrapport NollKIT
LP3

Allmänt
NollKIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta och våra veckomöten har vi:

• Gått på utbildningar

– StyrIT-utbildning

– SUS-utbildning (Isak Wideskott och Lukas Åkefeldt)

• Teambuilding

– Ovvetillverkning

– Teambuildingsövningar
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Verksamhetsrapport LP3 P.R.I.T.
P.R.I.T. har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver
detta har vi:

• Haft teambuilding

• Färdigställt våra ovvar och vårt märke

• Arrangerat sektionspub

• Hållit i rustdag

• Påbörjat och fortsatt utveckling på ett antal projekt
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Verksamhetsrapport
sexIT LP3

Allmänt
sexIT har i vanlig ordning gått på möten och skött de vardagliga åtagandena. Utöver detta och

våra veckomöten har vi:

● Fixat overaller och profilering

● Teambuilding

● Puffat K6:s Gasque

● SUS-utbildning – (Alexander Gilabert & Jonatan Jageklint)

● Övriga utbildningar

Arrangemang
● 17/2 Pharaoh-Gasque
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1 Operativt arbete
• Lyft och behandlat problem i kurser.

• Behandlat inkomna åsikter kring programmet.

• Gått på kursnämnder.

• Deltagit på UU, PL-lunchmöte, programråd, möte med vUO ,möten med MPA
samt interna lunchmöten etc.

• Uppdaterat sociala medier

2 Kandidatnivå
• Hållit klassrepresentantsmöte.

3 Masternivå
• Klassrepresentantsmöten på masternivå.

• Fortsatt arbeta med närvaro på Lindholmen

4 Arrangemang
• Pluggfrukost

• Kursvalsmingel.

• Kursenkätsfika med lotteri.
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Verksamhetsrapport LP3 styrIT

1 Fokusomården
Nedan listas lite av arbetet vi gjort under läsperioden, relaterat till våra fokusområden
från verksamhetsplanen.

1.1 Hållbar expansion
Detta fokusområde tycker vi har varit svårt att motivera oss att jobba med, då det är ett
ganska abstrakt och långsiktigt problem. Dessutom är det sällan att vårt mer operativa
och reaktiva arbeta går att koppla till detta område, och vi kan inte hitta något vi gjort
det senaste som har påverkats av detta område. Det är uppenbart att vi behöver lägga
medveten tid för att identifiera hur vi vill jobba med frågan innan vi går av.

1.2 Bättre lokaler och studiemiljö
Något som dykt upp det senaste är hur vi hanterat The Cloud, och vår sektionsnärvaro
på Lindholmen. Det har uttryckts missnöje om arbetet vi gjort, vilket i praktiken har
varit obefintligt. Vi vet nu att tidigare styrIT har jobbat mer aktivt i frågan, men det
har glömts bort mellan åren. Vi är dock nöjda med att vi nu har tydligt definierat hur
vi vill jobba med arbetsgruppen Cloudlords som har som uppgift att köpa in förbruk-
ningsmaterial och inventarier till The Cloud, även om vi önskar att vi hade haft koll på
det tidigare.

I Hubben har rum 2421(cetacrummet) varit på agendan. Vi har pratat med både P.R.I.T.’21
och P.R.I.T.’22 om frågan, och även om det har tagit mer tid än vi önskat är vi nu op-
timistiska om rummets framtid. Vi har också sett att den eviga köksfrågan kan vara
relevant att ta vidare igen, då det nu var ett par år sedan den senast slogs ner. Vi har
inte lyft frågan än då vi vet att ansvarig är ovanligt upptagen och stressad, men hoppas
lyfta den snart!

SAMO fortsätter naturligtvis jobba kontinuerligt med kontakt mellan studenter, kåren
och högskolan för att förbättra vår studiemiljö runt om campusen. Glöm inte att felan-
mäla allt ni är missnöjda med kring vår studiemiljö! Vi har fått reda på från högskolan
att vi studenter är dåliga på att anmäla skador som uppstår, och det är något vi antingen
redan har eller ska påminna sektionen om.

1.3 Ekologisk hållbarhet
Ekologisk hållbarhet som område kan självklart innebära konkret förändringsarbete, men
det är också något vi vill se genomsyra allt vi gör. Ett stort konkret beslut vi kan tydligt
se ha påverkats av detta är fondsparandet som vi gjorde innan jul. Vid val av fonder så
tog ekologisk hållbarhet hög prioritet.
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1.4 Jämlikhet
Vi har strax innan jul fört dialog med EqualIT om en enkät till sektionen som ska
ligga till grund för framtida jämlikhetsarbete. Vi ser en poäng med att försöka göra ett
grundarbete för att göra detta ska bli mer rutinmässigt i framtiden. Detta är dock ett
område vi ser har nedprioriterats på grund av tids- och motivationsbrist hos styrelsen,
och hoppas kunna lägga mer aktiv tid på den period vi har kvar.

1.5 Transparens
Något vi föreslog i verksamhetsplanen var ett nyhetsbrev till sektionen där vårt arbete
och relevant skvaller från kåren och högskolan kan presenteras. Det är något vi funderat
vidare på, och har bland annat lett till denna rapport som vi hoppas kan uppfylla
liknande syfte, om än inte like grundligt som vi siktade på. Ett regelbundet nyhetsbrev
hade troligtvis varit mer givande för sektionen, men att ge styrelsen mer återkommande
arbetsuppgifter var något vi såg negativt på. Utifrån det har vi lagt ner arbetet med
nyhetsbrev, men vill sätta upp bättre rutiner för hur vi skapar och presenterar vår
verksamhetsrapport.

Vi har även börjat lägga upp på Slack när våra mötesprotokoll publiceras, en liten grej
vi kan göra med målet att uppmuntra folk att ta del av vårt arbete. Det är svårt att
avgöra om någon faktiskt läser protokoll, men om nästa år fortsätter blir åtminstone
Sponken glad :)

Som en sammanfattning kan vi säga att de fokusområden vi valt är breda och lite
abstrakta. Vill vi uträtta mer i frågorna är det viktigt att konkretisera arbetet vi har
framför oss den sista läsperioden, men vi har också insett att det kan vara värt mycket
att lägga en bra grund för framtida styrIT, och vi behöver inte helt avsluta alla projekt
vi vill påbörja.

2 Övriga
Här är ett utdrag av de mer operativa ärenden vi har hanterat senaste läsperioden:

• Konflikthantering mellan organ på sektionen
• Kommunikation med Rekryt om deras relation till sektionen
• Utbildningar med kommittéer

– En dag med styrIT x2(OvKIT, MRCIT)

– GDPR-utbildningar

– Kassörsutbildning
• Hanterat inkomna äskningar

– Entrématta, nekad
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– Kartnålar, nekad
– Kaffemaskin, nekad
– Revisorer, godkänd med förtydligande

• Pratat med PL om att studenter, framförallt 1or, har det svårt
• Coronahantering x3
• Fyllnadsval P.R.I.T.(Jonathan ’Tantan’ Edenlund)
• Vald sektionsmedlem (Leo ’kaffe’ Karlsson)
• Kontakt med IT-studenter som börjat programmet under senare del
• Pratat om phaddring med NollKIT
• Skapat medlemsregister för invalda sektionsmedlemmar
• Införskaffat en utbildning för sektionens aktiva(LUFS)
• Delgett våra åsikter om omförordnande av Niklas Broberg som PA till Jörgen

Blenow
• Inlett diskusion med valnämnden om hur vi kan jobba för att få in fler IT till FuM
• Skapat ett fondkonto hos Swedbank och investerat enligt budget
• Ansökt om en förenklad bokföringsmetod hos Skatteverket, den blev nekad
• Jobbat med Revisorerna om att förenkla bokföring och ekonomiska berättelser(’Projekt’

i Fortnox)
• Insett att vi har en inkomst på ungefär 400.000 från DatE-IT som ej är budgeterat,

och funderat på vad det har för konsekvenser
• Skrivit motionssvar(i mängder!)
• Skrivit propositioner(i mängder!)
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Proposition om att undvika
integritetskränkande mjukvara

Bakgrund

Som sektion är vi beroende av mjukvara för att kommunicera med varandra om arrangemang,
studier och allmänt socialt umgänge. I dagsläget har vi en mjukvarupolicy som r̊ader oss att
i första hand välja open-source mjukvara, men tyvärr lyckas vi inte alltid med det (exempelvis
använder vi Slack).

Även om vikten av att använda open-source inte alltid är s̊a tydlig, s̊a anser vi att det är av stor
vikt att alla p̊a sektionen känner sig bekväma med att använda den mjukvara som krävs för att
kunna vara en fungerande medlem p̊a sektionen. En viktig del i detta tror vi är att säkerställa att
den mjukvaran inte samlar in, delar eller säljer data om sina användare.

Som vi tolkar följande förslag, s̊a innefattar det inte nödvändigtvis ett förbud emot Slack i dagsläget,
förutsatt att all information om arrangemang även kommer ut via hemsidan. Undantaget till detta
kan vara arrangemang under aspningsperioder där uteslutande Slack används. Vi tror dock att
detta i praktiken är lätt att lösa genom att aspar p̊a det första aspningsarrangemanget (vilket
vanligtvis annonseras p̊a hemsidan) som inte vill dela sina personuppgifter med Slack kan välja att
ge ut sitt telefonnummer eller mejl till arrangörerna s̊a att de även kan skicka ut information om
följande aspningsarrangemang via dessa kanaler om s̊a önskas.

För att se till att det här är smidigt för s̊aväl arrangörer som deltagare vill vi även yrka p̊a att
ålägga styrIT att utvärdera hur detta p̊averkar sektionens nuvarande verksamhet och återkomma
med resultat till nästa ordinarie sektionsmöte (LP4).



Förslag

Yrkar p̊a:

att I mjukvarupolicyn lägga till §3 Integritetsskydd, med följande inneh̊all:
Ingen mjukvara som krävs för att en medlem ska

•• känna sig inkluderad,

• kunna ta del av samtliga sektionsarrangemang eller

• nyttja sina medlemsrättigheter

ska samla in data om sina användare.

Undantaget till detta är om mjukvaran används av Chalmers Tekiniska Högskola i utbild-
ningssyfte, och s̊aledes redan är ett krav för att kunna vara en student p̊a sektionens tillhörande
program.

attatt Ålägga styrIT med att utvärdera hur ovanst̊aende förändring p̊averkar sektionens nuvarande
verksamhet och återkomma med resultat till nästa ordinarie sektionsmöte.

2
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Proposition om h̊allbart kaffe

Bakgrund

H̊allbarhet är viktigt för oss alla, men att eftersträva h̊allbarhet i v̊ar verksamhet är extra viktigt
eftersom en förändring kan ha en mycket större inverkan. Detta speglas av b̊ade v̊ar verksamhetsplan
och sektionens miljöpolicy, vilken i dagsläget uppmanar oss till att vid inköp “välja ekologiska
alternativ [...] om det är ekonomiskt möjligt”.

När det gäller inköp av kaffe till sektionslokalen har detta dock inte alltid följts, och, eftersom
sektionens kaffekonsumption är s̊apass stor som den är, upplever vi att det hade varit bra om
policyn var extra tydlig i det fallet. Utöver ekologisk h̊allbarhet anser vi även att social h̊allbarhet
bör prioriteras vid inköp av kaffe, eftersom det är en industri utan trygghet för m̊anga bönder
(https://www.fairtrade.net/product/coffee).

Förslag 1

Yrkar p̊a:

att I miljöpolicyn lägga till §2.1.1 Kaffe, med följande inneh̊all:
Allt kaffe som köps in av sektionen ska vara ekologiskt och rättvisemärkt.
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Proposition om att lägga till att
sektionsmötet skall fastställa
beslut som styrelsen tar med
mandat som sektionsmötets

ställföreträdare
styrIT

Bakgrund
På sektionsmötet i LP1 2021 godkändes andra läsningen av en stadgaändring där sek-
tionsmötet skulle delges beslut styrelsen tar med utökat mandat. Bakgrunden till denna
motion går att läsa här:

Styrelsen fungerar enligt §3.2.1 i stadgan som ställföreträdare i sektionsmö-
tets frånvaro. Under vårt år har ett antal beslut tagits av styrelsen i sektions-
mötets frånvaro. Även om styrelsens mötesprotokoll visar alla beslut som tas
i sektionsmötets frånvaro så hade det varit tydligare för gemene sektions-
medlem om styrelsen informerar sektionsmötet om de besluten. Att styrelsen
presenterar beslut som tagits i sektionsmötets frånvaro hade även tillåtit
sektionsmötet att ställa frågor till styrelsen och diskutera frågan på ett mer
naturligt sätt. Då antalet beslut som styrelsen tar i sektionsmötets frånvaro
är väldigt få, tror styrelsen inte att detta kommer lägga till någon avsevärd
tid på sektionsmötet.

Detta förslag nekades av kårstyrelsen då den ansågs inte ligga i linje med kårens stad-
gar. Anledningen var formulering delge beslut, där kåren istället väljer ordet fastställa.
Beslut bör fastställas av det organ som har den egentliga rätten att fatta beslutet, och
sektionsmötet ska inte bara göras medveten om beslutet.

Vi i styrIT håller med om denna motivering. Vi vill därmed yrka på följande, vilket är
identiskt med den tidigare motionen sektionsmötet godkänt förutom ordet delges som
nu ersatts med fastställa.
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Förslag
Yrkar på:

att ändra §3.2.1 Beslutsordning i stadgan
från
Sektionsmötet är teknologsektionens högsta beslutande organ. Sektionsstyrelsen
fungerar som sektionsmötets ställföreträdare.

till
Sektionsmötet är teknologsektionens högsta beslutande organ. Sektionsstyrelsen
fungerar som sektionsmötets ställföreträdare. De beslut som styrelsen fattar
med utökat mandat som ställföreträdare för sektionsmötet skall fast-
ställas av sektionens medlemmar på nästkommande sektionsmöte.
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Proposition att fastställa kostnad
för stödmedlem

styrIT

Bakgrund
På sektionsmötet i LP2 2021 godkändes första läsningen av en motion om att lägga till
Stödmedlem i våra stadgar. Stadgaändringen fastställer ingen avgift då detta inte ansågs
relevant i stadgar.

Denna motion avser därför att dels bestämma var avgiften fastställs, samt hur stor den
ska vara. Vi såg två alternativ för hur avgiften kan fastställas. Antingen att, som kåren
gör genom FuM med medlemsavgiften, ta ett beslut på ett sektionsmöte varje år eller
att skriva in direkt i reglementet.

Vi anser att skriva in i reglementet är en bra lösning, då summan inte förväntas ändras
ofta och det ger onödig administration att besluta återkommande på sektionsmöten.

Gällande hur stor avgiften bör vara landade vi i minst samma belopp som för en vanlig
sektionsmedlem. Detta ger en låg tröskel för alumner som vill engagera sig i sektionen,
och möjliggör samtidigt att betala en större summa för den som vill.

Förslag
Med ovan som bakgrund yrkar styrIT:

att lägga till följande paragraf i reglementet:

§7 Stödmedlemsavgift

Avgiften för stödmedlemmar är valfritt belopp, dock minst lika stor som avgiften
för studerande medlem under samma period.
Avgiften erläggs årsvis.
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Proposition om subventionering
av arrangemang

Bakgrund
Enligt skatteverket får vi inte gå med allt för stor vinst över en 5-års period. Vi har dock
gått med 500 000kr vinst i dagsläget, samt att vi har en inkomst från DatE-IT som vi
inte hade räknat med.

Efter att ha spånat på tankar på arrangemang där vi skulle kunna använda dessa pengar,
har vi begränsats av det faktum att vi i styrIT inte haft möjlighet att dra i detta. Det
har inte heller känts rimligt att tvinga på någon annan att ta ansvar för att skapa ett
arrangemang som kan använda upp dessa pengar.

Ett sätt där vi kan använda dessa pengar är att sänka deltagandekostnader på arrange-
mang på sektionen. Olika arr kan subventionera olika mycket därav tror vi att det är
en bra idé att det går via styrIT för en konsekvent bedömning av detta.

För att sektionsmötet skall kunna ha större möjlighet att påverka, har vi satt ett to-
talt maxtak på 100 000kr. Detta uppmuntrar vi att höja eller sänka för att få fram
sektionsmötets mening.

Förslag
Yrkar på:

att styrIT får rätt att godkänna att arrangörer går över budgeten pga minskade bil-
jettintäkter för IT-sektionens medlemmar på IT-arrangemang, fram tills 2022-06-
30.

att detta gäller ett totalt maxbelopp om 100 000 kr.

att detta inte gör att det subventionerar för alkohol eller gasqueentréer.
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Proposition att formalisera
DatE-IT

styrIT

Bakgrund
Under de senaste åren har det arbetats med att omstrukturera DatE-IT, vilket resulte-
rade i att DatE-IT blev en egen kommitté skild från arbetsmarknadsgrupper inför förra
året. Nästa steg är att strukturera upp byråkratin kring hur DatE-IT och en kommitté
delad mellan 3 sektioner ska fungera. Efter att ha arbetet tillsammans med Elektros och
Datas styrelse under hösten har vi tagit fram ett förslag på ett styrdokument(se bilaga)
som ska reglera DatE-ITs verksamhet.

Problematiken vi stod inför var hur vi kan möjliggöra att DatE-IT är flexibelt nog att
kunna fatta beslut men samtidigt också regleras av alla sektioner samtidigt. Att använda
sektionsmöten för stora beslut blir väldigt svårt, bland annat på grund av frågan om hur
man går tillväga när ett beslut godkänts av två sektioner men nekas av den tredje.

Vi landade därför i en lösning där DatE-ITs organisation sköts av en styrelse bestående av
representanter från varje sektionsstyrelse samt några DatE-IT-pateter. Utöver styrelsen
skapades även ett styrdokument där bland annat kommittén och styrelsen definieras likt
vårt eget reglemente och stadga.

För oss som sektion/sektionsmöte innebär detta att vi överlåter majoriteten av vår kon-
troll av DatE-IT till denna styrelse, där vår sektionsstyrelse är representerad. Detta
innebär att om sektionsmötet vill ändra något behöver de ålägga sektionsstyrelsen att
lyfta det på DatE-ITs styrelsemöte och därigenom ta beslutet. Självklart finns även möj-
ligheten att helt och hållet hoppa ur DatE-IT genom att ändra våra egna styrdokument.
Med undantag för att sektionsmötet sköter inval för vår sektion till DaTE-IT kommittéen
enligt styrdokumentet sköts allt annat av DatE-ITs styrelse.

Förslag
Med ovan som bakgrund yrkar styrIT:

att lägga till följande paragraf i reglementet:

§7. DatE-IT
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Arbetsmarknadsmässan DatE-IT regleras av styrdokument för DatE-IT som finns
hos Elektroteknologsektionen.

att godta DatE-IT styrdokument enligt bilaga.
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Motion för att lägga till
stödmedlem i stadgan

Gustav ”Gurr” Engsmyre

Bakgrund
Sektionen är nära till hjärtat för många föredetta medlemmar, och många av dessa
hade uppskattat ett sätt att visa det. Kåren centralt har i några år erbjudit alumner
möjligheten att bli stödmedlemmar och jag tycker att en liknande lösning hade varit bra
att ha på sektionen

Medlemskostnaden är i nuläget 40 kr per termin för en studerande på sektionen. I och
med att snittalumnen har högre inkomst än snittstudenten anser jag att det är rimligt
att de betalar mer. Mitt förslag är det dubbla, (80 kr just nu). För att ge detta lite
kontext betalar en stödmedlem i kåren minst 200 kr, vilket är (minst) lika mycket som
en normal medlem. Beslutande av stödmedlemsavgift borde dock inte finnas i stadgan,
därför nämns inte det faktiska beloppet i förslaget, och jag lämnar till sektionsmötet och
styrelsen att besluta om ett rimligt belopp.

För att fortsatt kopiera kåren ska en stödmedlem inte ha några rättigheter eller skyl-
digheter jämtemot sektionen, däremot kan styrelsen besluta om utökade rättigheter för
stödmedlemmar. Detta innebär även att alumner har möjlighet att hjälpa till i exem-
pelvis Alumnimiddagsgruppen enklare (vilket har hänt tidigare).

Rent konkret tror jag inte att det behövs ändras något i §1.2 Medlemmar, då stöd-
medlemmar inte har några rättigheter eller skyldigheter till sektionen. Rent konkret
innebär posten bara att man som alumn kan stödja sektionen, samt kunna kalla sig
stödmedlem.
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Förslag
Yrkar på:

att lägga till §12 Stödmedlemmar

att lägg till §12.1 Grundkrav med innehåll: Stödmedlemskap tillfaller de som har
varit tidigare medlem i teknologsektionen samt har avlagt stödmedlemsavgift till
sektionen enligt §15.2

att lägga till §12.2 Rättigheter med innehåll: Stödmedlem har inga rättigheter inom
sektionen. Beslut om utökade rättigheter för enskild stödmedlem kan fattas av
sektionsstyrelsen.

att lägga till §12.3 Skyldigheter med innehåll Stödmedlem har inga skyldigheter
inom sektionen

att lägga till §15.2 Stödmedlemsavgift med innehåll: Stödmedlem skall erlägga
beslutad stödmedlemsavgift till teknologsektionen.

att flytta §12 → §13, §13 → §14 etc..

Detta skulle i sin helhet innebära att §12 skulle se ut som följande (Med bättre forma-
tering):

§12 Stödmedlemmar

§12.1 Grundkrav
Stödmedlemskap tillfaller de som har varit tidigare medlem i teknologsektionen samt
har avlagt stödmedlemsavgift till sektionen enligt §15.2

§12.2 Rättigheter
Stödmedlem har inga rättigheter inom sektionen. Beslut om utökade rättigheter för
enskild stödmedlem kan fattas av sektionsstyrelsen.

§12.3 Skyldigheter
Stödmedlem har inga skyldigheter inom sektionen
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Samt att §15, eller numera §16 i och med att alla kapitel flyttas ser ut som följande:

§16 Avgifter

16.1 Sektionsavgift
Varje sektionsmedlem skall erlägga beslutad sektionsavgift till teknologsektionen. Sek-
tionsavgiften skall vara densamma för alla medlemmar.

§16.2 Stödmedlemsavgift
Stödmedlem skall erlägga beslutad stödmedlemsavgift till teknologsektionen.
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Andra upptagning om att lägga
till stödmedlem i stadgan

styrIT

Sammanfattning
På förra sektionsmötet röstades en stadgaändring om att lägga till stödmedlemskap för
sektionen igenom. Då stadgaändringar ska bifallas på två efterföljande sektionsmöten
kommer nu andra läsningen.

Läs ursprungliga motionen1, styrITs svar 2 och sektionsmötesprotokollet3 för all bak-
grund.

Nedan listas alla yrkanden som godkänges på senaste mötet, och då läget inte ändras
eller vi i styrIT inte fått någon ny information i frågan yrkar vi bifall på samtliga punkter.

Godkända yrkanden
Förra mötet beslutade, och styrIT yrkar nu:

att lägga till §12 Stödmedlemmar

att lägga till §12.1 Grundkrav med innehåll: Stödmedlemskap tillfaller de som har
varit tidigare medlem i teknologsektionen samt har avlagt stödmedlemsavgift till
sektionen enligt §15.2

att lägga till §12.2 Rättigheter med innehåll: Stödmedlem har inga rättigheter inom
sektionen. Beslut om utökade rättigheter för enskild stödmedlem kan fattas av
sektionsmötet.

att lägga till §12.3 Skyldigheter med innehåll: Stödmedlem har inga skyldigheter
inom sektionen

att lägga till §15.2 Stödmedlemsavgift med innehåll: Stödmedlem skall erlägga
beslutad stödmedlemsavgift till teknologsektionen.

att flytta §12 → §13, §13 → §14 etc..
1https://chalmers.it/uploads/media/2021/12/cthit_dokument_9_-3bde7bc8ee9.pdf
2https://chalmers.it/uploads/media/2021/12/motion_stodmedlem_svar-bf05e66fbd9.pdf
3https://chalmers.it/uploads/media/2022/01/Sektionsm_ten_21_22-e5e22ab6122.pdf
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Motion om att välja in revisorer
varje halvår

Revisorerna

Bakgrund

I dagsläget väljs det in upp till 4 revisorer varje LP1 möte här på sektionen med ansvaret
att granska sektionens verksamhet och ekonomi under ett års tid. Detta gör dock att
det enkelt förloras kontinuitet mellan åren av revisorer om inte överlämningen är väldigt
noggrann. Historiskt sätt har detta “lösts” genom att personer sitter om, detta har dock
inte alltid gjorts och det verkar orimligt att förvänta sig det från de sökande, särskilt
eftersom revisorerna inte är en grupp med det högsta söktrycket. Vi ser en enkel lösning
på detta problemet vilket är att istället för att välja in revisorer endast i LP1 så väljer
väljer vi in 2 revisorer i LP1 som har ansvar till nästkommande LP1 samt också välja 2
revisorer i LP3 som då sitter till nästkommande LP3. Likaså anser vi att det är orimligt
att endast två personer ska kunna agera revisorer på en sektion med en så stor ekonomi
som våran ändå har. Därmed vill vi även ändra antalet revisorer från “2-4” personer till
“4-6” personer. Detta säkerhetsställer att det alltid finns en kontinuerlig linje av revisorer
samt att vi har “kompetenta” revisorer.

Förslag

Yrkar på:

att under §14.1.1 Inval ändra från
“ Sektionsmötet utser två till fyra lekmannarevisorer med uppgift att granska
teknolog- sektionens verksamhet och ekonomi under verksamhetsåret. ”
till
“ Sektionsmötet utser fyra till sex lekmannarevisorer med uppgift att granska
teknolog- sektionens verksamhet och ekonomi. ”

att under §4.4.1 i stadgan ändra från
“

• Val av

– revisorer
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” till “

• Val av

– 2-3 revisorer med uppdrag fram till nästkommande första ordinarie höst-
möte.

”

att i listan “Val av” under §4.4.3 lägga till: “

• Val av

– 2-3 revisorer med uppdrag fram till nästkommande första ordinarie vår-
möte.

”

att Under första ordinare höstmöte efter att denna motion fastställs, genomföra inval
av revisorer i två omgångar, ett så som beskrivs i att-sats 2 samt ytterliggare
ett där 2-3 revisorer väljs in med ansvar fram till och med första efterkommande
ordinare vårmöte.
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Svar p̊a: Motion om att välja in
revisorer varje halv̊ar

styrIT

Svar

Vi anser att bakgrunden till motionen väl motiverar de framlagda förslagen. Vi st̊ar därför bakom
motionen i sin helhet och yrkar p̊a bifall.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Muta Tord - Version floor(e)

Muta Tord - Version floor(e)
Erik ”Knuten”Henriksson

Bakgrund
Hej!
Jag tycker att uppskattning och tacksamhet är två coola saker. Så därför skulle jag visa
lite uppskattning och tacksamhet för vår eminenta vaktmästare Tord. Jag vet även att
det är Tord som ansvarar för hela Chalmers lokaler, både Lindholmen och Johanneberg.
Vilket låter som att det lätt kan bli mycket. Så han kanske behöver och kort paus.

Så med de orden sagda tycker jag att vi slår två flugor med en smäll. Vi har för mycket
pengar och Tord förtjänar uppskattning. Låt oss bjuda Tord på tårta för hans gedigna
arbete i vår vackra Hubb.

Förslag
Yrkar på:

att StyrIT visar sin uppskattning till Tord genom att bjuda honom på en tårta från
valfritt bageri.
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Svar p̊a: Muta Tord - Version
floor(e)

styrIT

Svar

Även om motionen i praktiken inte är en mutning, eftersom det inte finns n̊agon förväntan om att
f̊a n̊agot i gengäld, s̊a tycker vi det är viktigt att föra till protokollet att s̊a är fallet. Utöver det
s̊a vill vi även poängtera att studentnyttan av att ge Tord en t̊arta är minimal, och vi är därför
tveksamma till motionen. Däremot ser vi även en poäng i att ha lite roliga motioner och eftersom
det inte rör sig om s̊a mycket pengar, s̊a ställer vi oss neutrala till motionen ooch yrkar därav varken
p̊a bifall eller avslag.

Förslag

Yrkar p̊a:

att Föra till protokollet att det inte är en faktisk mutning och att sektionsmötet inte förväntar
sig n̊agot i gengäld.
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Motion om att Omstrukturera
arbetskläder

Leo Carlsson

Bakgrund
Många aktiva lägger idag pengar från egen ficka på arbetskläder. Klassiskt oskönt att
behöva betala för ideellt engagemang. Som det ser ut idag är ett det endast sektions-
kommittéerna som har rätt till arbetskläder och det är egentligen oklart om det finns
befogenhet att bevilja arbetskläder för andra grupperingar som intresseföreningar eller
andra grupper (t.ex valberedning, kandidatmiddagsgruppen) idag.

Det är positivt om Kommittéer kan skaffa identitetsplagg likt FlashIT, och därmed
utveckla sin identitet. Det är även rimligt att alla kommitéer/grupperingar har samma
förutsättningar, samtidigt som det kan fylla de behov av identitetsplagg som gruppen
behöver, snarare än att alla ska få exakt lika mycket pengar.

Med detta i åtanke tror vi inte att de flesta kommittéerna kommer nå maxtaket och
medans det kommer kosta sektionen mer pengar så är det pengar vi anser att vi har råd
att spendera.

Med hjälp av att den här motionen följer Prisbasbelopp istället för en fast summa, leder
det till att den har möjlighet att skala efter tid i någon mån. prisbasbelopp sätts av
regeringen.
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Förslag
Yrkar på:

att ta bort punkt 7.1 i den ekonomiska policyn.

att lägga till följande som punkt 7 i ekonomiska policyn.

6.1 Profilering
Sektionsstyrelsen har rätt att efter ansökan bevilja alla grupper under sektionen repre-
sentationskläder och tillbehör1 för upp till 0,06 prisbasbelop

6.1.1

En ansökan om arbetskläder ska innehålla:

• när och i vilka sammanhang arbetskläderna kommer användas,

• varför gruppen vill ha arbetskläder, och

• en ungefärlig kostnadsberäkning

6.1.2

Styrelsen ska vid beslut om en ansökan om arbetskläder särskilt beakta

• hur mycket kläderna kommer användas,

• vilken exponering sektionen får, och

• kostnaden i förhållande till de andra punkterna.
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Svar p̊a: Motion om att
Omstrukturera arbetskläder

styrIT

Svar

I grunden anser vi att det är bra att öppna upp för möjligheten att f̊a mer pengar för profilering
om det anses nödvändigt. Utöver det är det även bra att omformulera den ekonomiska policyn till
att till̊ata att inte bara kommittéer kan budgetera för profilering, eftersom det är s̊a det i praktiken
fungerar i dagsläget änd̊a (ex. nämnder, styrelser och valberedning budgeterar för det). Dock anser
vi inte att intresseföreningar borde kunna f̊a pengar av sektionen i det här ändam̊alet eftersom de
generellt i dagsläget är ekonomiskt separerade fr̊an sektionen.

Prisbasbelopp är n̊agot som vi anser borde drivas igenom i alla styrdokument samtidigt och vi anser
att därför att det inte hör hemma i den här motionen.

Nackdelen med att öppna upp för att styrIT ska kunna godkänna större profileringsutgifter är att
styrIT i s̊a fall hade godkänt att en kommitté spenderar mer pengar än vad sektionsmötet trodde
att de skulle spendera när budgeten godkändes. Vi tror dock inte att det är ett problem i praktiken
förutsatt att sektionsmötet är berett p̊a att det är en grej styrIT kan göra och ibland gör. En
annan nackdel vi ser är att hur mycket styrIT är villiga att godkänna kan variera fr̊an år till år,
men förhoppningsvis är inte det heller ett problem förutsatt att det förs kontinuitet om hur det
har hanterats tidigare. Utöver det s̊a kommer det oavsett inte bli mindre pengar än vad det är i
dagsläget, s̊a den potentiella skadan är minimal.

När vi undersökte vilka förändringar den här motionen skulle innebära ins̊ag vi att det redan finns
en mening i slutet av §7.1 i den ekonomiska policyn som till̊ater styrIT att ta dessa beslut: “För
samtliga organ inom sektionen med ett behov av en större budget för profileringsändam̊al f̊ar detta
tillkomma med styrelsens godkännande”. Med detta i åtanke har vi arbetat fram Alternativ 1 som,
genom att ta de delar av motionen som beskriver saker att tänka p̊a när man skickar in ansökan
(som sektionsorgan) respektive godkänner ansökan (som styrIT), förtydligar hur detta ska g̊a till.

Eftersom denna del av den ekonomiska policyn i praktiken inte appliceras i dagsläget, s̊a vill vi
även lägga fram Alternativ 2 som ett kontra-förslag till Alternativ 1. Detta innebär att vi lämnar
det upp till sektionsmötet att bestämma huruvida vi ska börja applicera samt konkretisera det som
redan st̊ar (Alternativ 1), eller stryka det (Alternativ 2).



Slutligen vill vi återigen trycka p̊a att vi i grunden anser att det är bra att öppna upp för möjligheten
att f̊a mer pengar för profilering, och därav yrkar vi bifall p̊a Alternativ 1 och avslag p̊a Alternativ 2.
Utöver det yrkar vi även p̊a att skriva om den ekonomiska policyns första meningen för att bättre
stämma överrens med vilka som i praktiken f̊ar budgetera för profilering i dagsläget.

Förslag

Yrkar p̊a:

att Ändra första meningen i §7.1 i den ekonomiska policyn
fr̊an
Profilering avser profil- och arbetskläder som ger nytta för kommitténs verksamhet.
till
Profilering avser profil- och arbetskläder som ger nytta för sektionsorganets verksamhet.

Alternativ 1

Yrkar p̊a:

att Stryka första att-satsen

attatt Ändra andra att-satsen
fr̊an
lägga till följande som punkt 7 i ekonomiska policyn.
till
lägga till följande under punkt 7 i ekonomiska policyn.

att I andra att-satsen

• stryka 6.1

• döpa om 6.1.1 till 7.1.1

• döpa om 6.1.2 till 7.1.2.

Alternativ 2

Yrkar p̊a:

att Ändra andra stycket i §7.1 i den ekonomiska policyn
fr̊an
Total kostnad för profil- och arbetskläder f̊ar ej överstiga 800 kronor per person och verk-
samhets̊ar. För overallskommittéerna (NollKIT, P.R.I.T., sexIT) f̊ar ytterligare en kostnad
p̊a 600 kronor per medlem och verksamhets̊ar tillkomma. För samtliga organ inom sektio-
nen med ett behov av en större budget för profileringsändam̊al f̊ar detta tillkomma
med styrelsens godkännande.
till
Total kostnad för profil- och arbetskläder f̊ar ej överstiga 800 kronor per person och verk-
samhets̊ar. För overallskommittéerna (NollKIT, P.R.I.T., sexIT) f̊ar ytterligare en kostnad
p̊a 600 kronor per medlem och verksamhets̊ar tillkomma.
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Motion om att utöka antalet
ledamöter i EqualIT

Kommittén EqualIT

Bakgrund
EqualIT skulle vilja öka sina ledamotsplatser från två till tre. I år har vi varit tre sittande
totalt (en ledamot), men har sett att det är mycket att göra och vi tror att tre ledamöter
hade varit lagom. Framförallt har vi jobbat med att undersöka hur det är på sektionen
(enkät är på gång), engagerat oss i JämKs kårarrangemang och samarbeten, samt haft
nära kontakt med PL angående flera olika projekt. Intresset från JämKs håll att ordna
samarbeten mellan jämlikhetskommittéerna på sektionerna, och PLs intresse av vårt
arbete har varit en positiv överraskning. Det har dock resulterat i mycket tidskrävande
arbete som vi ändå anser nödvändigt att åtminstone påbörja.

Sannolikt kommer mycket av vårt arbete fortsätta de kommande åren, och vi ser gärna
att kommande år känner att de har tid och tillräckligt med sittande för att fortsätta
arbeta med frågorna och projekten. Dessutom hade vi gärna sett att kommande år
har möjlighet att dela upp projekt i mindre grupper efter intresse, för att parallellisera
arbetet. För det tror vi fem personer hade krävts. Dessutom hade vi gärna sett att
kommande år arrangerar något eller några arr för att öka EqualITs synlighet, t.ex.
julmys, sittning eller pub. För ett arrangemang där man lagar mat upplever vi att fem
personer är lagom. Slutligen har vi sett ett ökat intresse för att aspa och söka EqualIT
bland teknologer i år (vilket självklart är väldigt kul!) och vi hoppas att en ökning av en
plats både kan ge fler engagerade möjligheten att sitta samtidigt som det kan inspirera
fler att söka när kommittén innebär en större gemensamhet och mer balanserat arbete.

Förslag
Yrkar på:

att i reglemente ”§ 5.1 Förteckning” ändra följande rad från

Kommitté Ledamöter Inval Mandat

EqualIT 0 - 2 LP4 1/7
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till

Kommitté Ledamöter Inval Mandat

EqualIT 0 - 3 LP4 1/7
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Svar: Motion om att utöka
antalet ledamöter i EqualIT

styrIT

Svar
styrIT uppskattar det arbete EqualIT gör för sektionen och förstår att arbetet kan bli
enklare med ytterligare en hjälpande hand. Vi står bakom motivationen och rekommen-
derar därför sektionsmötet att bifalla motionen.
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Motion om anmälan till
arrangemang

Carl ’Håll’ Holmberg

Bakgrund
Som det ser ut i nuläget finns det inte nedskrivet i något dokument eller policy hur
biljettsläpp/anmälan till arrangemang ska ske på sektionen. Det finns situationer där
biljettsläpp först har skickats till patetgrupper för att senare skickas till resten av sek-
tionen sektionen. Detta tycker jag är fel, då arrangemang som arrangeras på sektionen
med sektionens pengar ska alla ha lika stor chans att få tillgång till.

Därför yrkar jag på att ändra kommunikationspolicyn och lägga till att biljettsläpp
eller anmälningar ska publiceras först i allmänna kommunikationskanaler, exempelvis
chalmers.it.

Förslag
Yrkar på:

att Underrubrik Släpp av anmälningar läggs till under rubrik 5 i kommunikationspo-
licyn med innehåll:

• Anmälan till arrangemang skall släppas till alla tänkta deltagare samtidigt.

• Alla deltagare ska ha samma chans att få en plats.

• På platsbegränsade arrangemang där arrangören förväntar sig att platserna
kommer ta slut, rekommenderas att anmälanssläppet annonseras i förväg.
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Svar: Motion om anmälan till
arrangemang

styrIT

Svar
Vi håller med bakgrunden till motionen om att alla sektionsmedlemmar ska ha lika stor
chans att få gå på arrangemang som arrangeras på sektionen med sektionens pengar.
Däremot ser vi att det kan uppstå problem vid mottagningen samt att den översta punk-
ten begränsar hur biljetsläppen behöver genomföras. Som vi förstår syftet med motionen
täcks den första punkten av den andra punkten. Därför yrkar vi på att ta bort den första
punkten och lägga till en punkt om mottagningen. Med dessa ändringsyrkanden yrkar
vi på bifall.

Förslag
1. att Stryka första punkten

Anmälan till arrangemang skall släppas till alla tänkta deltagare samtidigt.

2. att I andra punkten ändra

från

Alla deltagare ska ha samma chans att få en plats.

till

Alla tänkta deltagare ska ha samma chans att få en plats.

3. att Lägga till en punkt om mottagningen

Mottagningen är undantagen där Nollan får prioriteras framför andra delta-
gare



Sektionsmötet för Informationsteknik 

2021-09-27 

Av P.R.I.T. 

Antagen (Dokumenteras av styrIT efter mötets beslut) 

Döpa om Hubben 2.1 till Hubben 2.2 

Bakgrund: 

P.R.I.T. har under året byggt om hela köket i Hubben 2.1 samt så har 

sektionen fått tillgång till ”Cetac-rummet”. Detta är två stora förändringar 

utav Hubben som borde uppmärksammas genom att döpa om Hubben 2.1 

till Hubben 2.2. Motivering är att Hubben 2.0 döptes om till Hubben 2.1 när 

sektionslokalen fick en ny bar, en annan stor förändring för Hubben.   

Förslag: 

Yrkar på: 

- Ändra från ”Hubben 2.1” till ”Hubben 2.2” i stadgor och policys. 

- Ändra från ”Hubben 2.1” till ”Hubben 2.2” i Google maps. 

- Skriva ”Hubben 2.2” i stället för ”Hubben 2.1” på väggen i 

sektionslokalen. 
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Svar: Motion om att döpa om
Hubben 2.1 till Hubben 2.2

styrIT

Svar
Denna motion togs upp under sektionsmötet i LP1 och bordlades då till mötet i LP2 med
motivationen att Cetac-rummet inte var färdigställt. Därefter bordlades den igen med
samma motivation till nästa sektionsmöte. Eftersom arbetet med rummet fortfarande
inte är avslutat så yrkar styrIT på avslag.
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Operational Plan
MRCIT LP3

Introduction
The goal of MRCIT is to organize a reception for the master students enrolled in the IT
master programmes. A new change for this and last year is the introduction of the Data
Science master program. However, due to practical reasons, the reception for students in
Data Science has been handed over to the D section, as they are co-located with the D
master programmes. Therefore, MRCIT will organize the reception for the two master
programmes that are stationary at Lindholmen; Interaction Design and Technologies and
Software Engineering. We will also invite the sister programmes from GU, that more or
less share the same courses as the IT programmes.

Our main goals are to make everyone feel welcome, safe, make friends and to be intro-
duced to the student culture at Chalmers, which is done through the events. The events
have been decided with respect to fulfilling those goals.

Planned events and activities
• Introduction - First day morning (week 1)

• Speed-dating - First day noon (week 1)

• Campus Tour - Second day lunch (week 1)

• Slottskogen with food and games - Saturday or Sunday (week 1)

• Barbeque at Ramberget - Tuesday or Wednesday (week 2)

• Sittning - Friday (week 2)

Communication channels
MRCITwill make use of the following tools in order to properly communicate events and
important information to new students:

• Slack channel

• Printed module

• Introductory



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Operational Plan MRCIT, 2021–2022 LP3

After the events
After (but also during the events), MRCIT will actively search for members for the 2023
year. This is also done through arranging an ”aspning”.

COVID-19 and possible impacts
MRCIT have discussed the likelihood of COVID-19 still having an impact in August/September.
Due to the uncertainty, we have planned for the emergency scenario in which real-life
events cannot be carried out. During such a scenario, the quality of the reception would
be drastically lower but we will still aim for some sort of reception with online tools inste-
ad. These ”events” would be planned closer to the actual semester starting date.MRCIT
aims to be flexible and quickly adapt based on upcoming guidelines and regulations from
authorities, Chalmers and the Student Union.
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1 Mål med mottagningen 

Vårt huvudmål med mottagningen är att de nyantagna ska känna sig välkomna till 

Chalmers och IT-sektionen. Det är även viktigt för oss att varje Nollan känner att de 

finner ett sammanhang, samt att de har minst en annan person att idka 

umgängesmässig såväl som studiesocialt samkväm med. Vi vill även att varje Nollan 

ska vilja delta i mottagningen och att det finns arrangemang som passar just dem. Vi 

vill uppnå detta utan att de nyantagna ska behöva prioritera bort sina studier. Dessutom 

vill vi ge dem chansen att klara sin första tenta och på så sätt ge Nollan en bra start på 

Chalmers och programmet.  

2 Corona 

I dagsläget finns inga restriktioner, men vi är inställda på att vi skulle kunna behöva 

ändra om våra planer snabbt. Vi kommer under mottagningen ta hänsyn till de 

riktlinjen som finns och hitta en bra lösning. 

Just nu planerar vi en ”vanlig” mottagning utan restriktioner. Däremot kommer vi ha 

noga koll på vilka arrangemang som kan komma att behöva planeras om ifall 

restriktioner återinförs. 

3 Mål med phaddringen 

Vi vill behålla det engagemang som finns hos befintliga phaddrar samt försöka 

engagera nya phaddrar. En phadder ska finnas där för Nollan och vara en trygg punkt. 

Vi vill även finnas där för phaddrarna som ett stöd ifall det skulle behövas.  

 

 



4 Planer 

Våra planer för året är följande: 

Teambuilding 

Utförd teambuilding: 

• Ovvetillverkning 

• Teambuildingsövningar 

Planerad teambuilding: 

• Bastu med OvKIT 

• LUFS 

• Liseberg/Escape room 

Puffning 

Vi är taggade på att hjälpa de andra kommittéerna och arrangera med dem. Detta 

hoppas vi att vi får chansen att göra under vårt år.  
 

Phaddertacksittning och phadderarr 

Vi vill tacka phaddrarna från förra året med en sittning för deras bra arbete och 

peppa dem att phaddra även nästa mottagning. 

Vi vill även skapa god sammanhållning bland phaddrar genom att ge de chansen till 

teambuilding. 
 

Att nätverka med och skapa goda kontakter med de andra kommittéerna 

och föreningarna i sektionen och på Chalmers 

Detta är viktigt för att ha en bra stämning och kunna samarbeta med kommittéer och 

föreningar både inom och utanför sektionen. Vi ser fram emot att umgås och engagera 

oss för att uppnå detta. 
 

Utbildningar 

För att kunna planera och genomföra en bra mottagning behöver vi utveckla våra 

kunskaper vilket utbildningar är bra för. 

Genomförda utbildningar: 

• StyrIT-utbildning 

• SUS-utbildning (Isak Wideskott och Lukas Åkefeldt) 

Planerade utbildningar: 

• Våldspreventationsutbildning (Emma Axelsson) 

• NollK-utbildning 

• Sponsutbildning (Felix Erngård) 



Sponsring 

Vi kommer söka spons från företag eftersom vi anser att detta är viktigt för att Nollan 

ska få en möjlighet att vara med på så mycket den vill utan ekonomiska hinder samt att 

kunna upprätthålla kvalitén på mottagningen.  
 

Mottagning 

På mottagningen kommer vi behålla arrangemang som varit uppskattade men även 

försöka utveckla egna idéer. 

Arrangemang som vi planerar att genomföra: 

• Bastun 

• Hajken 

• Finsittningen 

• Oscarssittningen 

• Samarr-sittning med andra sektioner 

• Andra arrangemang 

Aspning 

Vi kommer hålla i en aspning för att engagera Nollan samt ge de chansen att testa på 

hur det är att sitta i kommittén. Vi vill att aspningen ska bidra till fortsatt intresse för 

kommittén och ge Nollan en chans att känna efter om detta är något de vill göra. 
 

Överlämning 

Överlämning kommer att genomföras. 
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Verksamhetsplan P.R.I.T.
Arrangemang

• Pubar
Vi ska arrangera ordinarie pubrundor.
Vi vill även hålla en pub eller sittning i slutet av LP4, samt den traditionella
julpuben.

• Mottagning
Under mottagningen ska P.R.I.T. hjälpa NollKIT med deras arbete att få Nollan
att känna sig välkommen till sektionen. Detta tänker vi göra genom att bland annat
organisera första dagen på Götaplatsen och egna evenemang under mottagningen.

• Andra arrangemang
För att främja sammanhållningen inom sektionen vill vi arrangera följande i mån
av tid och möjlighet:

– Spontanarrangemang.

– Oktober-sittning.

Rust
• Underhålla och utveckla Hubben 2.1 genom:

– Hålla lokalen säker och i enlighet med rekommendationer från högskolan och
myndigheter

– Rustvecka och fixa-Hubben-dagar

– Dag-till-dag underhåll

– Arbeta vidare med CETAC

– Undersöka uppdatering utav vitvaror i köket

• Ansvara för sektionslokalens inventarier.

• Underhålla IT-märket ovanför Olgas trappor.

• Arbeta vidare med frågor gällande förvaring för sektionens kommittéer och
föreningar. Därmed också nycklar till förvaringsutrymmen.
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Övrigt
• Fullfölja våra åligganden i reglementet.

• Representera sektionen och P.R.I.T. på kår-, sektions- och internarrangemang.

• Aspning i LP2.

• Puffa FestU-kalas och andra arrangemang!



17/2 - 2022

Verksamhetsplan sexIT 2022
Mål
sexIT’s mål är att arrangera fester, sittningar och andra tillställningar för IT-teknologerna. Vi har
under detta kommande verksamhetsår planerat för ett år fullt av tillställningar, detta reflekterat av
stort engagemang från oss och vår mening att verka för ett roligt studentliv för IT-teknologer.

LP3

● Pharaoh's Gasque 17/02/2022

● Puffa andra kommittéer/arr

LP4

● Pedagogiska priset

● Puffa PTS 02/04/2022

● CM

● Puffa Valborg FestU

● TBD Gasque (21/05/2022)

● ET Raj

● Puffa andra kommittéer/arr

LP1

● Puffa Mottagning

● Phaddra

● Mottagningsgasque

● Puffa mottagningsFestu



● Puffa nollkalaset

● Puffa nollfinalen

● ET raj

● Puffa andra kommittéer/arr

● Andra eventuella arr

LP2

● Aspning

● Mexico Gasque

● sexIT Jubileumsgasque (Överlämning till barn)

● Puffa Halloween FestU

● Puffa jul FestU

● Puffa andra kommittéer/arr

Övrigt

● Arr utomhus under våren/sommaren

● Något arr i hubben

● Puffa andra sexmästerier/OvKIT/KårK
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5 Budgetar



Earnings MRCIT
Account Description Sum Comment

Arrangements
Sitting tickets (á 75kr)? 3,750.00 kr We expect around 50 tickets to be sold for the sitting (75*50)

Sum arrangements 3,750.00 kr

Other incomes
3280 Support from Interaction Design and Technologies (Chalmers) 12,500.00 kr min. / max. 70 students (Expecting 70)

5.000kr from each program 
+ 

min. number of people per program * 100kr

3280 Support from Software Engineering and Technology (Chalmers) 11,800.00 kr min. / max. 65 students (Expecting 65)
3280 Support from Software Engineering (GU) 6,500.00 kr min. 15 students (Expecting 35)
3280 Support from Game Design & Technology (GU) 5,600.00 kr min. 5 students (Expecting 8)
3258 Student Union Ask 0.00 kr Too late (Would be up to 8000)

Sum other incomes 36,400.00 kr

Sum earnings 40,150.00 kr

Costs MRCIT

Account Description Sum Comment
Arrangements

4220 Candy (Week 1) 400.00 kr
Marketing candy for our events

4220 Candy (Week 2) 400.00 kr
Fika 650.00 kr Get to know-each-other mingle & evening
Glassbåtar 660.00 kr Welcome day - Introduction of MRCIT & Campus walk

4220 Catering 18,000.00 kr
Sittning4010 Additional stuff (plates, cutlery, etc) 6,000.00 kr

4340 Renting room 1,500.00 kr
4231 LOB (renting equipment) 2,000.00 kr Sittning

Grill equipment (Coal, Lighter, Lighter Fluid, Spatula) 500.00 kr
Ramberget & Kubb/Lek

Food (Sausage, Sausage Bread, Ketchup, Mustard, etc.) 800.00 kr
Julestuff 500.00 kr Jule evening, Recruitment evening for next MRCIT
IZettle 100.00 kr

Sum arrangements 31,510.00 kr

Committee
4510 Teambuilding 620.00 kr
5920 Clothes (hoodies with a logo) 1,500.00 kr
8750 Unforeseen costs / not budgeted 5,000.00 kr In case more people will want to come to our events than we expected

Aspning 3,000.00 kr

Sum committee 8,620.00 kr

Sum costs 40,130.00 kr

Sum earnings 40,150.00 kr
Sum costs 40,130.00 kr
Endresult 20.00 kr



Intäkter NollKIT
Konto Beskrivning Budget Kommentar

Arrangemang
3210 Mottagningsavgift 39,000.00 kr 250kr,alla arr ingår

Summa Arrangemang 39,000.00 kr

Övriga Intäkter
3280 Program Ledningsstöd 150,000.00 kr
3310 Sponsoring modul 10,000.00 kr
3310 Annan sponsring 30,000.00 kr

Summa Övriga Intäkter 190,000.00 kr

Summa intäkter 229,000.00 kr



Kostnader NollKIT
Konto Beskrivning Budget Kommentar

Arrangemang
4511 PTS 5,000.00 kr
4210 Phadderarrangemang 4,000.00 kr
4210 Götaplatsen 2,500.00 kr Eventuelt

4210 Hajk 15,000.00 kr
4210 Övriga Arrangemang 55,000.00 kr
4210 Finsittning 98,000.00 kr

4010 Nolluppdrag 2,000.00 kr
4242 Aspning 3,000.00 kr Max

5610 Transport 5,000.00 kr
4210 Oförutsedda Avgifter 10,000.00 kr

Summa Arrangemang 199,500.00 kr

Kommitén
4510 Teambuilding 5,040.00 kr Max

5940 Modul 10,000.00 kr
5920 Profilering 9,600.00 kr Max

4220 Mat Planeringsarbete 7,200.00 kr
6990 Filmer Mottagningen 1,000.00 kr
4010 Matrialinventarie 3,000.00 kr
4241 Överlämning 3,000.00 kr Max

Summa Kommitén 38,840.00 kr

Summa kostnader 238,340.00 kr



Resultat
Summa intäkter 229,000.00 kr

Summa kostnader 238,340.00 kr
Enhetens resultat -9,340.00 kr



Intäkter P.R.I.T. 22
Beskrivning Budget Kommentarer:

Arrangemang

Pubrunda - 82,500.00 kr-                        Planerat att det blir vanlig pubrunda LP4, LP1, LP2
Andra Arrangemang - 3,000.00 kr-                          T.ex. karaoke, myskvällar och liknande
Pub - 22,500.00 kr-                        Sektionspub LP3, mindre sektionspub LP4, Julpub
Sittning - 7,500.00 kr-                          Oktobersittning
Mottagning - 3,000.00 kr-                          Försäljning av främst våfflor

Summa Arrangemang - 118,500.00 kr-                     

Kommittén

Frackband och pins - 1,600.00 kr-                          Vi kommer inte sälja alla pins under vårt år

Summa Kommittén - 1,600.00 kr-                          

Summa intäkter - 120,100.00 kr-           

Kostnader P.R.I.T. 22
Konto Beskrivning Budget 

PR

Pubrunda - 72,000.00 kr-                        Planerat att det blir vanlig pubrunda LP4, LP1, LP2

Andra Arrangemang - 4,000.00 kr-                          T.ex. karaoke, myskvällar och liknande

Pub - 21,000.00 kr-                        Sektionspub LP3, mindre sektionspub LP4, Julpub

Sittning - 7,500.00 kr-                          Oktobersittning

Mottagning - 3,000.00 kr-                          Försäljning av främst våfflor

Puffmat - 10,000.00 kr-                        Under pubrundor och rust

Summa PR - 117,500.00 kr-                     

Rust

Förbrukningsmaterial - 26,000.00 kr-                        Nödvändiga förbrukningsvaror i Hubben. Även bl.a. kaffe och chokladmjölk för studentnytta

Generell Rust - 133,000.00 kr-                      

Allt som har med rust att göra: material, verktyg osv. 
/Vitvaror till Hubben t.ex ny diskmaskin / Sofftvätt / Inköp 
av Hubben soffor/ Inköp av Studierums soffa/ Inköp av nya 
stolar till grupprummet/ Rusta Kök/Rusta StudierummetSumma Rust - 159,000.00 kr-                     

Kommittén

Teambuilding - 5,040.00 kr-                          630*8

Extern representation - 3,000.00 kr-                          Tackkalas 

Profilering - 11,200.00 kr-                        1400*8

Överlämning - 3,000.00 kr-                          (7+8)*215 > 3000

Aspning - 3,000.00 kr-                          Samma som förra året

Transport - 12,000.00 kr-                        Höjning från förra året

Personalutbildning - 1,800.00 kr-                          SUS för resterande kommittén som inte blir sponsrad av styrIT

Frackband och pins - 8,000.00 kr-                          Vi får ett lån från sektionen för att köpa frackband och pins

Summa Kommittén - 47,040.00 kr-                        

Summa kostnader - 323,540.00 kr-           

Summa intäkter - 120,100.00 kr-           

Summa kostnader - 323,540.00 kr-           

Enhetens resultat - 203,440.00 kr-           



Intäkter sexIT22
Konto Beskrivning Summa Kommentar

Arrangemang
3212 Sittningar/eftersläpp i Gasquen 120,000.00 kr

Biljettförsäljning för andra arr 7,000.00 kr

Summa Arrangemang: 127,000.00 kr
Summa intäkter: 127,000.00 kr

Utgifter sexIT22
Konto Beskrivning Summa Kommentar

Arrangemang
4214 Sittningar och eftersläpp i Gasquen 95,000.00 kr
4273 Matbidrag sektionsarbete 6,000.00 kr
5410 Förbrukningsinventarier 2,000.00 kr
5420 Förbrukningsmaterial 6,000.00 kr
4214 Extra kostnader CM 10,000.00 kr
4210 Övriga arr 7,000.00 kr
4242 Aspning 3,000.00 kr
5616 Kostnader bil 7,000.00 kr
6990 Oförutsägbara utgifter 2,000.00 kr

Summa Arrangemang: 138,000.00 kr

Komittéen

4510 Teambuilding 5,040.00 kr
5920 Profilering 11,200.00 kr
4241 Överlämning 3,000.00 kr

Summa Komittéen: 19,240.00 kr
Summa Utgifter: 157,240.00 kr

Sammanfattning

Intäkter: 127,000.00 kr
Utgifter: 157,240.00 kr

Slutresultat: -30,240.00 kr
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6 Revision



Eric Carlsson, Erik Johnsson,
Jennifer Hallberg, Vidar Magnusson

Sektionsmöte 2022-02-24
Utgåva 1

2022-02-21

Revisionsberättelse
Avstigna ej ansvarsbefriade

styrIT’20 Gustav Engsmyre & Carl Holmberg
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock då snIT’20 inte är färdiga
och styrIT inte kan bli ansvarsbefriade innan samtliga kommittéer under sitt år är ansvarsbefriade så
rekomenderar vi att styrIT’20 inte blir ansvarsbefriade.

snIT’20 Arvid Rydberg & Jacob Pedersen
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Dock finns det fortfarande lite kvar att
göra och därför rekommenderar vi att snIT’20 inte blir ansvarsbefriade.

NollKIT’21 Clara Simonsson & Eimer Ahlstedt
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Vi rekommenderar därför att Nol-
lKIT’21 blir ansvarsbefriade.

P.R.I.T.’21 Axel Söderberg & Timothy Nilsson
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Vi rekommenderar därför att P.R.I.T.’21
blir ansvarsbefriade.

SEXIT’21 Lucas Karlsson & Elvina Fahlgren
Har uppvisat bokföring för hela verksamhetsåret som ser bra ut. Vi rekommenderar därför att SEXIT’21
blir ansvarsbefriade.

Sittande

ArmIT Joakim Ohlsson & Imad Alihodzic
Har uppvisat bokföring fram till 2022-02-02 som vid granskning ser bra ut.

digIT Ida Dahl & Anton Ekström
Har uppvisat bokföring fram till 2022-02-02 som vid granskning ser bra ut.

EqualIT Hanna Schaff & Aline Eikeland
Har ej uppvisat någon bokföring men har varit i kontakt med oss om detta.

FanbärerIT Anders Bäckelie & Viktor Fredholm
Har uppvisat bokföring fram till 2022-02-02 som vid granskning ser knappt okej ut.

FlashIT Hanna Schaff & Ida Dahl
Har uppvisat bokföring fram till 2022-02-02 som vid granskning ser perfekt ut.

frITid Johannes Gustavsson & Steffanie Kristiansson
Har uppvisat bokföring fram till 2022-02-02 som vid granskning ser knappt okej ut.

MRCIT Sivajeet Chand & Oshan Siriwardena
Har ej uppvisat någon bokföring men var även sena med uppstarten av sin verksamhet.

NollKIT Lovisa Johansson & Isak Wideskott
Har uppvisat bokföring fram till 2022-02-07 som vid granskning ser mestadels bra ut.

P.R.I.T. Wanda Wannelöf & Victor Hui
Har uppvisat bokföring fram till 2022-02-03 som vid granskning ser bra ut.

1
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2022-02-21

SEXIT Alexander Gilabert & Jonatan Jageklint
Har uppvisat bokföring fram till 2022-02-02 som vid granskning ser mestadels bra ut.

snIT Hugo Mårdbrink & Eric Erlandsson Hollgren
Har uppvisat bokföring fram till 2022-02-02 som vid granskning ser bra ut.

styrIT William Albertsson & Albert Lund
Har uppvisat bokföring fram till 2022-02-03 som vid granskning ser bra ut.

2
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7 Ekonomiska berättelser



Konto Beskrivning Budget Utfall Differans Kommentar

3210 Biljettförsäljning 20 000,00 kr                             28650 8 650,00 kr       

3210 Mottagningsavgift 27 000,00 kr                             0 27 000,00 kr-    Såldes ej

Summa Arrangemang 47 000,00 kr                            28 650,00 kr                      18 350,00 kr-    

3280 Programledningsstöd 130 000,00 kr                          135000 5 000,00 kr       

3310 Sponsring modul 10 000,00 kr                             13750 3 750,00 kr       

3310 Annan sponsring 15 000,00 kr                             75000 60 000,00 kr    

Summa Övriga Intäkter 155 000,00 kr                          223 750,00 kr                    68 750,00 kr    

202 000,00 kr               252 400,00 kr          
50 400,00 kr    

Konto Beskrivning Budget Utfall Differans

4511 PTS 4 800,00 kr                               0 4 800,00 kr       Genomfördes ej

4210 Phadderarrangemang 3 000,00 kr                               6017,35 3 017,35 kr-       

4210 Götaplatsen 2 500,00 kr                               2849,18 349,18 kr-          Kostnad Första Dagen, ej på Götaplatsen

4210 Spårvagnsfesten 11 500,00 kr                             0 11 500,00 kr    Genomfördes ej

4210 Hajk 15 500,00 kr                             13041 2 459,00 kr       

4210 Övriga Arrangemang 51 000,00 kr                             86799,71 35 799,71 kr-    

4210 Finsittning 63 800,00 kr                             97400 33 600,00 kr-    

4010 Nolluppdrag 2 000,00 kr                               1033,73 966,27 kr          

4242 Aspning 3 000,00 kr                               3000 -  kr                

5610 Övrig Transport 3 500,00 kr                               1854,13 1 645,87 kr       

4210 Oförutsedda Avgifter 7 000,00 kr                               5000,19 1 999,81 kr       

Summa Arrangemang 167 600,00 kr                          216 995,29 kr                    49 395,29 kr-    

4510 Teambuilding 5 040,00 kr                               5035,59 4,41 kr              

5940 Modul 8 000,00 kr                               8718,75 718,75 kr-          

5920 Profilering 9 600,00 kr                               9600 -  kr                

4220 Mat Planeringsarbete 5 000,00 kr                               4386,2 613,80 kr          

6990 Filmer Mottagningen 1 000,00 kr                               841,55 158,45 kr          

4010 Materialinventarie 3 000,00 kr                               2293,7 706,30 kr          

4241 Överlämning 3 000,00 kr                               0 3 000,00 kr       Genomfördes ej

Summa Kommittén 34 640,00 kr                            30 875,79 kr                      3 764,21 kr       

202 240,00 kr               247 871,08 kr          
45 631,08 kr    

202 000,00 kr               252 400,00 kr          50 400,00 kr    

202 240,00 kr               247 871,08 kr          45 631,08 kr    

240,00 kr-                       4 528,92 kr               4 768,92 kr       

Arrangemang

Kommitén

Intäkter NollKIT

Arrangemang

Övriga Intäkter

Summa intäkter

Kostnader NollKIT

Summa kostnader

Summa intäkter

Summa kostnader

Enhetens resultat



Ekonomisk berättelse P.R.I.T.21
Intäkter

Konto Beskrivning Summa Utfall Skillnad Kommentar
Arrangemang 3216 Pubrunda 55,000.00 kr 36,055.00 kr -18,945.00 kr Pubrunda LP3 + mottagningspub

3210 Andra arrangemang 2,000.00 kr 0.00 kr -2,000.00 kr Försäljning av semlor
3210 Pub 12,500.00 kr 9,035.00 kr -3,465.00 kr Enbart en mindre julpub
3210 Sittning 7,500.00 kr 3,120.00 kr -4,380.00 kr Oktobersittning
3210 Mottagning 3,000.00 kr 0.00 kr -3,000.00 kr Blev ingen försäljning av våfflor

Summa Arrangemang 80,000.00 kr 48,210.00 kr -31,790.00 kr

Summa intäkter 80,000.00 kr 48,210.00 kr -31,790.00 kr

Kostnader

Konto Beskrivning Summa Utfall Skillnad Kommentar
PR 4216 Pubrunda 45,000.00 kr 28,364.13 kr 16,635.87 kr Pubrunda LP3 + mottagningspub

4210 Andra arrangemang 3,000.00 kr 0.00 kr 3,000.00 kr
4210 Pub 12,500.00 kr 6,978.39 kr 5,521.61 kr Enbart en lite julpub
4210 Sittning 7,500.00 kr 3,135.08 kr 4,364.92 kr Mindre oktobersittning 
4210 Mottagning 3,000.00 kr 0.00 kr 3,000.00 kr
4222 Puffmat 8,900.00 kr 4,490.67 kr 4,409.33 kr

Summa PR 79,900.00 kr 42,968.27 kr 36,931.73 kr

Rust 5420 Förbrukningsmaterial26,000.00 kr 25,497.05 kr 502.95 kr Förbrukningsvaror till hubben (kaffe etc)
5410 Förbrukningsinventarier18,000.00 kr 19,579.56 kr -1,579.56 kr Rust nytt kök, som hade oförutsedda kostander

Summa Rust 44,000.00 kr 45,076.61 kr -1,076.61 kr



Kommittén 4510 Teambuilding 4,410.00 kr 3,816.60 kr 593.40 kr
4511 Extern representation 3,000.00 kr 0.00 kr 3,000.00 kr Ingen städnollan eller tackkalas
5920 Profilering 8,400.00 kr 7,763.73 kr 636.27 kr
4241 Överlämning 2,795.00 kr 2,777.67 kr 17.33 kr 20s överlämning
4242 Aspning 3,000.00 kr 3,000.00 kr 0.00 kr Smygaspning
5610 Transport 8,000.00 kr 6,863.00 kr 1,137.00 kr

Summa Kommittén 29,605.00 kr 24,221.00 kr -5,384.00 kr

Summa kostnader 112,265.88 kr -41,239.12 kr

Summa kostnader 153,505.00 kr 112,265.88 kr -41,239.12 kr
Summa intäkter 80,000.00 kr 48,210.00 kr -31,790.00 kr
Resultat -73,505.00 kr -64,055.88 kr 9,449.12 kr



Ekonomisk sammanställning sexIT'21

Intäkter sexIT21
Konto Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

Arrangemang
3212 Intäkter Gasque 71,000.00 kr 53,901.47 kr -17,098.53 kr
3210 Intäkter arrangemang 7,000.00 kr 840.00 kr -6,160.00 kr

Summa Arrangemang: 78,000.00 kr 54,741.47 kr -23,258.53 kr
Summa intäkter: 78,000.00 kr 54,741.47 kr -23,258.53 kr

Utgifter sexIT21
Konto Beskrivning Budgeterat Utfall Differens

Arrangemang
4214 Sittningar och eftersläpp i Gasquen 40,000.00 kr 33,290.22 kr 6,709.78 kr
4273 Matbidrag sektionsarbete 3,000.00 kr 1,486.13 kr 1,513.87 kr
5410 Förbrukningsinventarier 2,000.00 kr 697.67 kr 1,302.33 kr
5420 Förbrukningsmaterial 3,500.00 kr 1,812.70 kr 1,687.30 kr
4214 Extra kostnader CM 0.00 kr 0.00 kr 0.00 kr
4210 Övriga arr 7,000.00 kr 755.00 kr 6,245.00 kr
4242 Aspning 3,000.00 kr 3,000.00 kr 0.00 kr
5616 Kostnader bil 7,000.00 kr 1,400.77 kr 5,599.23 kr
6990 Oförutsägbara utgifter 1,000.00 kr 0.00 kr 1,000.00 kr

Summa Arrangemang: 66,500.00 kr 42,442.49 kr 24,057.51 kr

Komittéen

4510 Teambuilding 4,410.00 kr 2,556.53 kr 1,853.47 kr
5920 Profilering 8,400.00 kr 8,400.00 kr 0.00 kr
4241 Överlämning 3,000.00 kr 0.00 kr 3,000.00 kr

Summa Komittéen: 15,810.00 kr 10,956.53 kr 4,853.47 kr
Summa Utgifter: 82,310.00 kr 53,399.02 kr 28,910.98 kr

Sammanfattning Budgeterat Utfall Differens

Intäkter: 78,000.00 kr 54,741.47 kr -23,258.53 kr
Utgifter: 82,310.00 kr 53,399.02 kr 28,910.98 kr

Slutresultat: -4,310.00 kr 1,342.45 kr 5,652.45 kr
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Verksamhetsberättelse
NollKIT’21

1 Sammanställning av NollKIT’21
Ordförande: Clara Simonsson
Kassör: Eimer Ahlstedt
Ledamot: Julia Böckert, Sara Borg, Jacob Bengtsson, Erik Henriksson, Sebastian Kvaldén
och Dadi Andrason

2 Utvärdering av mål med mottagningen
”Vårt mål med mottagningen är framför allt att de nyantagna studenterna ska känna
sig välkomna till Chalmers och IT-sektionen. Dessutom är det viktigt för oss att varje
Nollan känner att de finner ett sammanhang och att de även har minst en annan person
att idka umgängesmässig såväl som studiesocialt samkväm med. Vi vill även att Nollan
ska känna att det finns arrangemang som passar just dem och på så sätt vilja delta under
mottagningen. Vi vill ge Nollan chansen att klara sin första tenta och inte behöva pri-
oritera bort sina studier och på så sätt ge dem en bra start på Chalmers och programmet.”

Utvärderingsenkäten och nymbleenkäten för Nollan har varit vår utgångspunkt för att
avgöra om vårt mål med mottagningen uppnåtts. Att fylla i den har varit helt frivillig
och resultatet är baserat på dessa svar.

Vi anser att vi uppnått vårt mål med att Nollan ska känna sig välkommen till Chalmers
och IT-sektionen, hitta en kompis, hitta arrangemang som passar dem och få en bra
start på studierna.

93.6% av Nollan anser att de funnit kompisar under mottagningen och 83.33% anser
att de hittat kompisar som de kan plugga tillsammans med. Majoriteten av de som sva-
rat har varit väldigt nöjda och anser att de fått en bra start på sitt studie- och studentliv
Det har erbjudits tillfällen där Nollan har kunnat studera och de har även haft möjlighet
att delta på introkurser, därför anser vi att de har fått chansen att klara sin första tenta
om de velat.

Enligt utvärderingarna verkar det som att många funnit minst ett arrangemang som
passat dem då svaren har varit väldigt varierande kring vilket arrangemang som varit
Nollans favorit. Det var stor spridning kring vilka arrangemang de gillade och inte, vilket
visar på att det varierar väldigt mycket från person till person. Vi anser att vi lyckats
skapa en stor variation på typen av arrangemang och att vi lyckats fånga upp många
olika intressen.
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Det största förbättringsområdet som finns från ett år med riktlinjer är en lösning på
platsbegränsningar. Många svar handlade om att det emellanåt var väldigt svårt att
kunna vara aktiv på mottagningen eftersom det var väldigt svårt att få en plats på ar-
rangemangen.
Dessutom var det många som hade uppskattat lite lugnare aktiviteter med framförallt
phaddergruppen som till exempel pluggkvällar, filmkvällar eller andra aktiviteter där
man kunde umgås mer. Detta är något som NollKIT skulle kunna hjälpa phaddergrup-
perna med och komma med olika förslag på aktiviteter om intresset finns.

3 Utvärdering av mål med phaddringen
”Vårt mål med phaddringen är att behålla det engagemang som redan finns hos befint-
liga phaddrar och även försöka få in nya phaddrar. Vi vill att en phadder ska vara en
trygg punkt för Nollan och finnas där för att hjälpa Nollan. Vi vill även satsa på att öka
engagemanget från phaddrar till sina Nollan genom att framför allt bidra med idéer till
vad man kan hitta på och även finnas som stöd om det skulle behövas.”

Med 112 phaddrar har vi fått en riktigt bra ökning sedan tidigare år. Engagemanget
har dessutom varit väldigt högt, där phaddergrupperna hjälpt till att ordna saker för
Nollan utöver våra arrangemang. Detta i den mån som gått då många som phaddrat
dessutom varit kommittéaktiva och phaddergrupperna glesat ut de gånger kommittéer
och föreningar hjälpt till på arrangemang. Generellt sett från Nollans mottagningsut-
värdering är det väldigt många som varit riktigt nöja med engagemanget från phaddrar
och phaddergrupperna i sig.

Tyvärr kunde vi inte låta phaddrar och kommittéer delta på särskilt många arrange-
mang under mottagningen på grund av restriktionerna, vilket vi tyckte var supertråkigt
men vi prioriterade fler Nollan eftersom mottagningen är till för dem.

Från phadderutvärderingen har vi tagit med oss att det kan vara problematiskt att
ha samma kommittéer i samma phaddergrupp då vissa grupper blir mindre aktiva när
kommittéen hjälper till/håller i arrangemang.

4 Utvärdering av planer
• Teambuilding

Vid flera tillfällen under året har vi teambuildat för att lära känna varandra bättre
och stärka gruppen. Detta har lett till bra samarbete, konflikthantering och sam-
manhållning.

• Puffning
Möjligheterna att puffa har inte varit så stora under vårt år, så vi har både arrat
och puffat många av våra egna sittningarna under mottagningen plus en PuffTack-
sittning efter mottagningen för alla som hjälpte till. Utöver det har vi inte puffat
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några arrangemang tillsammans som NollKIT.

• PhadderTacksittning och phadderraggning
Tyvärr kunde vi inte anorda en PTS till alla phaddrar 2020 pågrund av restrik-
tionerna som fanns hela våren där vi inte fick samla ihop särskilt många och inte
hade någon möjlighet att dela upp sittningen.
För att locka fler phaddrar till mottagningen 2021 anordnade vi en Phadderpub
i slutet av våren. Den var uppdelad i två grupper med hänsyn till restriktionerna
som gällde.

• Nätverka med och skapa goda kontakter med de andra kommittéerna
och föreningarna inom sektionen och på Chalmers
Vi har skapat goda kontakter både inom OvKIT och med andra NollK:n i den mån
som gått under året. Pandemin ledde till begränsad teambuilding med OvKIT, men
vi har kunnat ha ett bra samarbete trots det.
God kontakt och bra samarbete med andra NollK:n ledde till ett antal samarr under
mottagningen.

• Utbildningar
Hela eller delar av NollKIT har gått på ett antal utbildningar under året.
De som erbjudits och som vi gått på är följande:

– styrIT-utbildningar

– SUS-utbildning (Erik Henriksson och Sebastian Kvaldén)

– NollK-utbildning

– HLR

• Sponsring
Vår målsättning var att expandera mottagningen mer och att varje Nollan ska ha
möjlighet att vara med på så mycket som möjligt utan ekonomiska hinder, detta med
hjälp av sponsring. Detta anser vi att vi lyckats med avsevärt då mottagningen aldrig
varit så billig för Nollan tidigare, vilket gjorde att väldigt många hade möjlighet att
komma ur ett ekonomiskt perspektiv.

• Mottagning
Mycket av vår målsättning handlade om att forma en mottagning där det fanns
arrangemang som passade alla. Dessutom ville vi få in nya arrangemang tillsam-
mans med arrangemang som funkat väldigt bra tidigare år. Detta resulterade i 8
nya arrangemang, där några av dem ersatte arrangemang från tidigare år medan
andra var extra utöver de som funnits tidigare år.
Med en pandemi som gjorde planeringen svår emellanåt lyckades vi ändå planera
för restriktionerna som till slut gällde under mottagningen relativt tidigt vilket un-
derlättade stressnivån under sommaren och planeringsveckorna och mottagningen
kunde följas enligt planering.

• Aspning
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Under aspningen hade alla restriktioner släppt vilket underlättade vår planering
och genomföring. Vi hade totalt fem egna arrangemang som blev väldigt lyckade
och som lett till ett fulltaligt, taggat och härligt NollKIT’22.

• Överlämning
Den gemensamma kontinuiteten har uppdaterats och fått några tillägg som vi hop-
pas ska underlätta för NollKIT’22s framtida arbete.
De postspecifika kontinuiteterna har också uppdaterats/skrivits om för att under-
lätta arbetet framöver.

5 Sammanfattning
Som slutsats är vi i NollKIT nöjda med vad vi kunnat åstadkomma under vårt sittande
år och arrangerandet av mottagningen trots vissa begränsningar gällande restriktioner.
Vi hoppas att mottagningen var uppskattad av både Nollan, phaddrar och sektionsaktiva
och att Nollan fått en bra start på sina studier. De mål vi hade för året har till största
del uppnåtts och vi ser en del förbättringsområden som kan hjälpa till framöver. De
områden som framtida NollKIT kan fortsätta utveckla är ett system för att få fler Nollan
att ha möjligheten att vara mer aktiva under mottagningen, där inte biljettsläpp eller
platsbegränsningar hindrar dem för mycket.

6 Referenser
Nymbleutvärderingen 2021
Utvärdering - Mottagningen 2021
(Delar av utvärderingen får inte delges till sektionen av GDPR-skäl)
Mottagningsutvärdering - Phaddrar
(Delar av utvärderingen får inte delges till sektionen av GDPR-skäl)
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Verksamhetsberättelse P.R.I.T.’21
Kommitténs medlemmar
Ordförande: Axel Söderberg
Kassör: Timothy Nilsson
Ledamöter: Amanda Papacosta, Hampus Rhedin Stam, Jon Emilsson, Sally Chung,
Vilhelm Hedquist

Arrangemang
• Pubar

P.R.I.T. ’21 har under året arrangerat totalt 3 olika pubar, var av en under or-
dinarie pubrunda. Enligt kårens direktiv kunde vi inte hålla pub under LP3 eller
LP4, men bortsett från det har vi hållt de pubar vi ålagts. Av samma anledning
kunde inte heller vår planerade pub LP4 utöver de ordinära genomföras.

• Mottagning
P.R.I.T. hjälpte NollKIT under mottagningen med våra egna arrangemang och
som hjälp vid andra. Då första dagen på Götaplatsen inte kunde genomföras, tog
vi istället emot Nollan på Chalmersplatsen.

• Andra arrangemang
Under hösten höll vi den traditionssenliga Oktoberssittningen i Hubben, i år med
Casino-tema. Under våren höll vi tillsammans med FikIT ett fikahäng på Zoom
på fetisdagen.

Rust
• Vi underhållt Hubben och sett till att lokalen anpassats efter rådande restriktioner.

• Under sommaren tillhandahöll sektionen rum 2421 i Hubben. Utvärdering och
planering av rummet gjordes, men ingen större möblering. Däremot gjordes mycket
uppfräschning och renovering på blanda annat väggarna, vilket vi hoppas ger en
bra grund för fortsatt arbete i rummet.

• Förrutom rustdagar gjorde vi under vår rustvecka större renoveringar i framförallt
Hubben-köket, bland annat:

– Ny köksstomme och bänkskiva

– Ståbord

– Nya mikrovågsugnar

– Kaklat väggen ovanför bänkskivan och diskhon
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– Målat köksväggen mot F-Rum turkos

– Återgärdad fuktskadad vägg och dåligt gjord rörläggning

– Kasserat fastmonterade kokplattor

– Fräschat upp kvarvarande delar av köket

– Beställt nya miljömöbler samt stolar

Vi stötte på ett antal hinder under detta arbetet, vilket gjorde att vissa element
tog längre tid än förväntat. Bland annat genomförde Akademiska Hus renoverings-
arbeten med ventilationen i EDIT, samt fuktskador i väggen bakom diskbänken.

Avslutande ord
Med restriktioner under hela LP3 och LP4 blev våren en ganska stillastående period
för P.R.I.T. ’21. Att bygga om en helt kök blev ett större projekt än förväntat, men vi
är nöjda med resultatet. Hösten blev en intensiv period med mottagning, arrangemang,
lättade restriktioner och aspning.

P.R.I.T. ’21 vill tacka för oss och önskar all lycka till P.R.I.T. ’22
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sexIT’21:

Ordförande - Lucas ’Kakan’ Karlsson

Kassör - Elvina ’Elvis’ Fahlgren

Ledamot - Love ’Snek’ Lindqvist

Ledamot - Hugo ’Kr̊aden’ Mårdbrink

Ledamot - Axel ’Kurre’ Larsson

Ledamot - Simon ’BAMF’ Johnsson

Ledamot - Julia ’Pang’ Giaro

Det åligger sexIT att en g̊ang om året arrangera en finsittning för utdelningen
av pedagogiska priset. sexIT är även ålagda att arrangera minst en gasque i
läsperioden och att underh̊alla IT sektionens s̊angbok.

LP3

P̊a grund av covid-19 fick vi i sexIT’21 en mjukstart p̊a året och blev väldigt
tidigt informerade om att v̊ar gasque som vi tänkt att h̊alla i februari inte skulle
kunna bli av. Majoriteten av tiden vi la p̊a kommittén spenderas därför p̊a
förberedande arbete inför att f̊a arrangera igen. Vi gick p̊a diverse utbildningar
och informationskvällar b̊ade fr̊an k̊aren och även andra organ. Vi teambuildade
dessutom en del och jobbade p̊a att bli en bättre grupp.

Vi fick även möjligheten att delta p̊a A6 aspning i form av en källarrundvandring.
Samt deltog p̊a F6/D6 aspmästerikalas och lärde känna de andra sexmästerierna
och deras aspar.

LP4

LP4 blev väldigt likt LP3 d̊a vi ännu en g̊ang blev av med v̊ar bokade gasque
och fick planera om. Vi började planera inför inför mottagningen och en hösten.

Vi gick p̊a fler utbildningar, och hade mer teambuilding. Vi hade dessutom ett
möte tillsammans med NollKIT om mottagningen och v̊ar del i det hela. Här
planerades vilka arrangemang vi skulle hjälpa till p̊a under mottagningen.

Utöver detta höll vi även v̊art första arrangemang. Bib Gib o Vibb. Det var ett
online arrangemang där vi spelade spel och drack valfri dryck. De var hyfsat
m̊anga som var med och de var trevlig stämning. Vi var nöjda, och deltagarna
verkade ocks̊a vara nöjda.
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LP1

Innan LP1 började blev vi erbjudna att städa gasquen inför mottagningen. Det
var ett bra sätt för oss i sexIT att lära oss hur man städar och det gav oss
dessutom gratis gasquehyra för v̊ar första gasque.

N̊agot annat vi gjorde innan LP1 drog ig̊ang var att g̊a p̊a fler utbildningar i
form av gasquekickoff. Där är det lite mer postspecifika genomg̊angar av allting
som krävs för att arrangera en gasque. Mycket informativ och rolig utbildning.

När mottagningen drog ig̊ang hade restriktionerna släppt tillräckligt mycket för
att vi skulle kunna h̊alla v̊ar första gasque. Precis som tidigare år hölls denna
MV1 fredag. Det var väldigt mycket folk och vi lyckades fylla b̊ade sittningen
och eftersläppet. V̊ara pateter puffade och det blev en överlämningsgasque.
Trots att det inte blev ett riktigt eftersläpp utan endast pub blev det en väldigt
rolig gasque.

Utöver mottagningsgasquen höll vi även en utomhussittning tillsammans med
HookIT med tema pirat. Vi bjöd in till häfv, god mat och rolig toastning. Ett
väldigt lyckat arrangemang med väldigt taggade Nollan.

Ett annat arrangemang vi höll under mottagningen var Rocken-watchalong. P̊a
grund av de r̊adande restriktionerna kunde inte alla som ville vara p̊a plats
och kolla p̊a rocken därför bjöd vi in Nollan och phaddrar till en livestream
watchalong i hubben.

Under mottagningen deltog vi även p̊a andra arrangemang i form av att vi höll
en station. Dessa arrangemangen har g̊att under namnen:

• IT-rundvandringen

• Phadderkampen

• ZjukampIT

• Namnlöst Arr

Efter mottagningen höll vi v̊ar andra gasque, Witches And Wizards. Även
denna var lyckad och vi fyllde alla platser b̊ade under sittning och eftersläpp.
Vi fick hjälp fr̊an OvKIT’21 med puffning och b̊ade gäster och arbetande hade
en bra kväll.

I slutet av LP1 var det dags för ET-rajj och mycket av restriktionerna hade
släppts. Detta var det första och enda ET-rajjet p̊a nästan 1.5 år. Otroligt
lyckat arrangemang och vi i sexIT samt gäster hade en rolig och trevlig kväll.

Utöver detta puffade vi även v̊art första FestU kalas, Nollfinalen.
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LP2

Under LP2 drog OvKIT’s aspning ig̊ang. Vi startade veckan med en aspnings-
kickoff där vi gick igenom alla kommitteers verksamhet och lät asparna göra
deras aspningsplagg.

Efter detta höll vi följande arrangemang under aspningen: Aspun, PMP, Aspmästerikalaset,
”MexicoPrepp”, MexicoPrepp, Doras Inferno Gasque, EfterAspFest.

Aspun var ett samarr tillsammans med resten av OvKIT’21. sexIT var ansvariga
för sittningen, P.R.I.T. var ansvariga för lekarna och NollKIT var ansvariga för
transportering dit och tillbaka. Det var ett väldigt lyckat arrangemang och
gästerna samt arrangörer hade en kul dag/kväll/natt.

PMP var v̊art egna kickoff arrangemang där vi bestämde tema för mexico. Det
var en hel del aspar och alla verkade taggade p̊a att puffa. Efter detta följde
”MexicoPrepp” ett arrangemang där vi fortsätter planeringen av gasquen men
i slutet gästas av pateter som tar med asparna p̊a en rundvandring. Återigen
ett väldigt kul arrangemang som verkade uppskattas av asparna. Sista arret
innan Mexico var v̊art riktiga MexicoPrepp där vi lagade mat och fixade det
sista inför gasquen dagen efter. Väldigt hög närvaro och vi var klara i god tid
s̊a att man fick sin sömn innan gasquen.

Doras Inferno Gasque var v̊ar aspgasque och vi hade rekordm̊anga puffar. Det
var smidigt arrangerat men trycket var inte i närheten lika stort som det varit
p̊a tidigare gasquer. Asparna gjorde otroligt bra ifr̊an sig och vi som arrangörer
var väldigt nöjda.

För att avsluta aspningen arrangerade vi en EfterAspFest där asparna fick
komma och ”varva ner” med oss efter aspningen var slut. Väldigt uppskattat
och mysigt arrangemang.

Utöver aspningen under LP2 puffade vi i sexIT E6 Sällskapsresan gasque, K6
Mr WorldWide gasque, FestU’s Halloweenkalas och FestU’s Julkalas.
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Övriga kommentarer

Detta året likt det förra var fyllt med utmaningar och restriktioner. Tyvärr
fick vi inte möjligheten att arrangera n̊agot fysiskt förens LP1 och blev utan
arrangemang i nästan 5 m̊anader. Väldigt tr̊akigt för sektionen men även för
oss. Vi känner att vi hade mycket mer att ge men restriktioner höll oss tillbaka.

LP1 och LP2 var roligare d̊a vi kunde arrangera lite mer fritt och med mindre
restriktioner där vi i LP2 knappt hade n̊agra restriktioner alls. Däremot fick
vi ställa in v̊ar sista gasque p̊a grund av p̊avisande av covid-19 hos sektions-
medlemmar och övriga chalmerister.

Vi hade även planerat för att arrangera ett sektionsmästerskap i beerpong
men brist av tid och restriktioner gjorde att vi inte kunde genomföra sek-
tionsmästerskapet.

Jag vill avsluta med att tacka alla som har besökt v̊ara eftersläpp och deltagit
p̊a v̊ara sittningar.

Puss & sex, sexIT’21
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Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Valberedningens nomineringar inför sektionsmötet i LP3 2022

FlashIT’22
Här är nomineringarna för FlashIT’22.

Ordförande – Julia ’Pang’ Giaro

Med sin explosiva drivkraft och passion för fotografi samt stora stöd från gruppen, tror
vi att Pang skulle få FlashIT att skjutas till nya höjder.

Kassör – Anton ’HOM BRE’ Ekström

HOM BRE har visat stort intresse för kassörsrollen och FlashITs verksamhet. Hans
positiva inställning och engagemang tror vi skulle bidra till ett riktigt FlashI(g)T år
med nice HOMies.

Ledamot – Amanda ’Kritan’ Papacosta

Kritan har visat intresse för verksamheten, och med sin tidigare PR-erfarenhet tror vi
att hon kommer att göra ett utmärkt tillskott till FlashIT.

Ledamot – Johan ’Krut’ Berg

Härdad av sin tid på ICA skulle Krut lätt ta sig igenom kalla fotodagar och långa
redigeringskvällar. Han har visat intresse för FlashITs verksamhet, och vi tror att han
kommer att göra ett bra jobb.

Ledamot - Sara ’Bats’ Hedberg

Bats har länge visat ett starkt intresse för FlashITs verksamhet, och med hennes driv
tror vi att hon skulle göra ett utmärkt jobb i FlashIT.

Ledamot - Alfred ’Napster’ Berglöf

Vi tror att med Napster i gruppen kommer det aldrig finnas tid för naps, han är ett
riktigt energiknippe som kommer tillföra både stämning, kunskap och piratad musik.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Valberedningens nomineringar inför sektionsmötet i LP3 2022

digIT’22
Här är nomineringarna för digIT’22.

Ordförande – Axel ’Kurre’ Larsson

Ingen kommer behöva gå med kurrande mage med Kurre som ordförande. Med sin
utmärkta förmåga att organisera och sitt stora stöd från gruppen tror vi att Kurre
kommer att bli en utmärkt ordförande i digIT.

Kassör – Jacob ’Drake’ Bengtsson

Med sin stora erfarenhet och engagemang tror vi att Drake kommer få ekonomin att
flyga uppåt och bränna alla hinder i sin väg.

Ledamot – Max ’Krysset’ Hagman

Rätt i krysset sitter det när Krysset får sitta vid tangentbordet, vi tror att han kommer
att göra ett utmärkt jobb i digIT med sitt sin positiva inställning och stora intresse för
verksamheten.

Ledamot – Dennis ’Pølse’ Christensen

Med sitt stora intresse och engagemang tror vi att Pølse kommer att göra ett utmärkt
jobb i digIT även om ketchupen är slut.

Ledamot - Felix ’Sonic’ Bjerhem Aronsson

Med ljudets hastighet kommer digITs verksamhet flyga förbi när Sonic får bidra med
sitt starka intresse och snabba tänk.

Ledamot - Dadi ’Klakinn’ Andrason

Man vet att det är dags att slå klackarna i taket när Klakinn är i farten och kodar. Vi tror
att han kommer göra ett utmärkt jobb i digIT med sin härliga glädje och engagemang.

Ledamot - Hampus ’Blip’ Rhedin Stam

”Blip” känner vi igen som ljudet på systemklockan på din dator, och likaså känner vi
igen Blip som ledamot i digIT. Med sitt brinnande engagemang och eviga glädje tror vi
att han kommer göra en redan stark grupp ännu tajtare.

Ledamot - Oscar ’Saxen’ Palm

Med sitt starka intresse har Saxen visat villighet att lägga god tid på digITs arbete och
även hög förståelse för mjukvaruutveckling. Därför kan Saxen vara ett givande verktyg
i digITs verktygslåda.



Teknologsektionen Informationsteknik
Chalmers studentkår
Valberedningens nomineringar inför sektionsmötet i LP3 2022

ArmIT’22
Här är nomineringarna för ArmIT’22.

Ordförande – William ’sjuk’ Frisk

Sjuk har uppvisat god struktur, förståelse för konflikthantering och tidigare erfarenheter
i ledarrollen. Vi tror därför det kommer gå sjukt bra med honom som ordförande i
ArmIT.

Kassör – Oscar ’Kladd’ Cronvall

Det kommer inte att vara kladdigt i bokföringen efter att Kladd har tagit hand om den.
Med ett starkt intresse för att lära sig mer om ekonomi samt att utvecklas inom ArmIT
tror vi att han kommer vara en kassör man kan förlita sig på.

Sekreterare – August ’Drive’ Nordlinder

Drive har visat ett stort driv för att fylla rollen som sektreterare i ArmIT. Dessutom
har han visat att han kan arbeta organiserat och samarbetar väl.

Ledamot – Isac ’casi’ Hansson

.TImrA i ttoksllit arb tte tirav edah Isac tta iv rort netehmaskrev röf gnamegagne hco
essertni trots deM < −−

Ledamot – Roj Mert ’Scout’ Tekin

Scout är allitd redo för nya utmaningar, och med sin starka drivkraft tror vi att han
kommer att kunna scouta många nya möjligheter för ArmIT.

Ledamot – David ’Spax’ Skretting

Dax för Spax för ArmIT! Med sitt intresse för verksamheten tror vi att han kommer att
göra ett utmärkt jobb.

Ledamot - Casper ’Surf’ Christiansson

Surf har visat god förståelse för verksamheten vilket kommer troligen leda till att stora
mängder företagssamarbeten och pengar surfar in för ArmIT.

Ledamot - Vakant



Valberedningen DatE-IT
Kontakt: valberedning@date-it.se

Nomineringar till
DatE-IT projekgrupp’22

Vi i valberedningen har intervjuat följande personer och anser alla vara lämpliga kan-
didater som skulle göra ett bra jobb i att arrangera DatE-IT 2022. Vi rekommenderar
därför respektive sektionsmöte att välja in följande personer till DatE-IT projektgrupp’22
från er sektion.

DatE-IT projektgrupp’22
Informationsteknik:
Ledamot - Roj Mert Tekin [IT åk 1]

Ledamot - Vakant

Ledamot - Vakant

Elektro:
Ledamot - Philip Liseau [E åk 2]

Ledamot - Rasmus Hellrand [MED åk 2]

Ledamot - Ulrika Einarsson [E åk 3]

Data:
Ledamot - Fredrik Österström [D åk 2]

Ledamot - Albin Pansell [D åk 3]

Ledamot - Vakant
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Reglemente för DatE-IT

2022-01-26

1 Allmänt

1.1 Ändam̊al

Detta dokument gäller för DatE-IT samt dess verksamhet. Det fastställs av de
tre sektionsstyrelserna separat. Ändringar görs p̊a förslag av DatE-IT-styrelsen
eller n̊agon av sektionsstyrelsena.

1.2 Definitioner

DatE-IT är en arbetsmarknadsmässa som arrangeras som ett samarbete mel-
lan Datateknologsektionen, D (857209-7080), Teknologsektionen Information-
steknik, IT (857209-9524) och Elektroteknologsektionen, E (857202-2013). Hädanefter
kommer sektionerna referera till dessa tre sektioner och sektionsstyrelserna ref-
ererar till styrelsen vid respektive sektion.

Styrelsen refererar till DatE-IT-styrelsen enligt kap. 3 och kommittén refererar
till DatE-IT-kommittén enligt kap. 2.

1.3 Ekonomi

DatE-ITs ekonomi hanteras av Elektroteknologsektionen.

1.3.1 Fördelning av vinst och förlust

DatE-ITs resultat fördelas lika mellan samtliga av sektionerna.

2 DatE-IT kommittén

2.1 Medlemmar

Kommitten best̊ar av nio ledamöter varav en projektledare.
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2.2 Mandatperiod

Mandatperioden för kommittén är 1 april - 31 mars.

2.3 Inval

Kommittén väljs i första hand in p̊a vardera sektions sektionsmöte i läsperiod
3.

DatE-ITs valberedning (se kap **) har rätt att nominera ledamöter till kom-
mittén.

Varje sektion har rätt att tillsätta upp till tre ledamöter.

I den händelsen att hela eller delar av kommitten inte tillsätts vid respektive
sektions sektionsmöte i läsperiod 3 s̊a ansvarar styrelsen i samarbete med val-
beredningen för inval av dessa. Dessa beslut ska sedan informeras om p̊a vardera
sektions sektionsmöte.

Projektledaren väljs bland kommitténs ledamöter av styrelsen.

2.4 Ansvar och skyldigheter

• Kommittén ansvarar för att arrangera en arbetsmarknadsmässa för sek-
tionernas medlemmar.

• Kommittén ansvarar för att lägga ett förslag p̊a budget och verksamhets-
plan till styrelsen innan läsperiod fyra läsvecka fem.

• DatE-ITs projektledare ska föredra kommitténs verksamhet under styrelsemötena.

2.5 Rättigheter

Kommittén har rätten att belasta budgeten med möteskostnader, representa-
tionskläder, teambuilding, resor samt rekryteringskostnader. Dessa förm̊aner
ska godkännas av styrelsen genom budgeten.

3 DatE-IT Styrelsen

3.1 Medlemmar

Styrelsen best̊ar av följande medlemmar:

• En representant fr̊an vardera sektionsstyrelse.

• Tre övriga ledamöter varav en ordförande.

• Projektledare i kommittén.
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3.2 Sammanträden

Styrelsen ska sammanträda minst en g̊ang per läsperiod. Styrelsen är endast
beslutsmässig d̊a minst fyra ledamöter deltar.

Inför sammanträde ska kallelse skickas ut minst tv̊a veckor i förväg för att vara
beslutsmässiga. Justerat protokoll ska publiceras senast tv̊a veckor efter mötet.

Kallelse och protokoll ska skickas till samtliga styrelseledamöter och sektion-
sstyrelser.

3.2.1 Omröstning

• Representanterna fr̊an sektionsstyrelserna har tv̊a röster var.

• De övriga ledamöterna har en röst var.

• DatE-ITs projektledare har inga röster.

Vid oavgjord röstning bifalls den mening som biträds av flest representanter
fr̊an sektionsstyrelser.

Vid projektledares fr̊anvaro ska en annan ledamot i kommittén närvara istället.
Vid fr̊anvaro för sektionsstyrelserepresentant ska annan ledamot i styrelsen närvara
istället.

3.3 Mandatperiod

Representanterna fr̊an sektionsstyrelserna väljs tills dess att en ny representant
utses av sektionsstyrelsen.

De övriga ledamöterna väljs för tv̊a år. De övriga ledamötenas mandatperioder
ska vara överlappande.

3.3.1 Avsägelse

Ledamot i styrelsen kan avsäga sig sin plats genom att skriftligen meddela
styrelsen. Avsägelsen ska sedan hanteras p̊a nästkommande styrelsemöte där
en ny person ska väljas enligt 3.4 för resterande av ledamotens mandatperiod.

3.4 Inval

Representanterna fr̊an sektionsstyrelse väljs av vardera sektionsstyrelse ur sek-
tionsstyrelsens.

De övriga ledamöterna väljs av styrelsen med 2
3 absolut majoritet vid sista

styrelsemötet innan verksamhets̊arets slut.

Styrelsens ordförande för det kommande verksamhets̊aret väljs bland de övriga
ledamöterna internt av styrelsen vid verksamhets̊arets första möte.
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Samma person f̊ar inte väljas till representant fr̊an sektionsstyrelse och övrig
ledamot samtidigt.

3.5 Ansvar och Skyldigheter

Styrelsen ansvarar för:

• Stöttning av kommittén i den strategiska utveckling av DatE-IT.

• Godkännande av budget och verksamhetsplan p̊a förslag fr̊an kommittén.

• Val av valberedning för kommittén enligt kap. 4.

• Efterrekrytering av kommittén enligt kap. 2.3.

• Tillsättande av övriga ledamöter i styrelsen.

• Presentation av ekonomi och verksamhet p̊a sektionsmöten.

• Föredragande av stora beslut p̊a sektonsmöten.

• Informera sektionerna om relevanta beslut och verksamheten.

3.6 Rättigheter

Styrelsen äger rätt att belasta budgeten med möteskostnader för styrelsemötena
med vad som anses lämpligt.

DatE-ITs styrelse äger rätt att skapa och ta bort ytterligare styrdokument
utöver detta dokument. Dessa styrdokument ska gälla för DatE-ITs verksamhet
och f̊ar inte strida mot detta dokument.

4 DatE-IT valberedning

4.1 Medlemmar

Valberedningen best̊ar av fyra till åtta medlemmar enligt följande uppdelning:

• En till tv̊a representanter fr̊an vardera sektion.

• En till tv̊a representanter fr̊an styrelsen.

4.2 Inval

Valberedning väljs av styrelsen i läsperiod 2.

4.3 Ansvar

Valberedningen ansvarar för att nominera medlemmar fr̊an sektionerna till kom-
mittén. Nomineringarna ska i första hand utg̊a fr̊an kompetens samt gruppdy-
namik och sektionstillhörighet i andra hand.
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Nomineringarna ska skickas till de respektive sektionernas sektionsmöten i läsperiod
tre. Valberedningen ansvarar för att föredra nomineringarna under sektionsmötena.

Valberedningen ska även presentera de som nominerats p̊a de andra sektionerna
p̊a vardera sektionsmöte.

4.4 Mandatperiod

Valberedningen väljs under läsperiod tv̊a och har en mandatperiod tills att
kommittén är fullsatt.

5 Ändrings- och tolkningsfr̊agor

5.1 Ändring

Ändring av detta styrdokument kan endast göras av styrelsen. För att det ska
vara giltigt måste ändringen antas p̊a tv̊a styrelsemöten separerade av minst ett
sektionsmöten p̊a vardera sektion1. Besluten ska tas med 2

3 absolut majoritet.
Förslag p̊a förändring m̊aste ha skickats ut i kallelse senast tv̊a veckor innan
beslutet.

5.2 Tolkning

Uppst̊ar tolkningstvist om dessa stadgars tolkning, tolkas stadgan av Chalmers
studentk̊ars inspektor.

6 Revision

Alla handlingar ska vara samtliga sektioner tillgängliga för revision.

Revision sköts av Elektroteknologsektionen.

7 Misstroendeförklaring

Nedan listade personer äger rätt att yrka p̊a en misstroendeförklaring av medlem
i kommittén eller styrelsen genom att skriftligt kontakta alla tre sektionssyrelser.

• 10 Sektionsmedlemmar i grupp

• Medlem i styrelsen eller kommittén

• Sektionsstyrelse

• Lekmannarevisor vid n̊agon av sektionerna

Detta ska sedan lyftas p̊a samtliga sektionsstyrelsemöten inom 3 veckor och
verkställs givet att minst 2 av 3 sektionsstyrelser bifaller yrkandet.

1Sektionsmötet tar inget beslut i fr̊agan.
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